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DOMES SĒDES 

PROTOKOLS 
Talsos 

 

2022.gada 30. jūnijā                                                                                                            Nr. 13 

 

Sēde sasaukta plkst. 9:00 

Sēdi atklāj plkst. 9:00 

Domes sēde tiek ierakstīta video un audioformātā un  pārraidīta publiskā interneta vidē. 

 

Sēdes vadītājs: Andis Astrātovs –  domes priekšsēdētāja vietnieks tautsaimniecības jautājumos 

[pamatojums Talsu novada domes 2022. gada 8. jūnija lēmums Nr. 260 “Par atvaļinājuma 

piešķiršanu Talsu novada domes priekšsēdētājai Sandrai Pētersonei] 

Protokolētāja: Elīna Grīnberga – Dokumentu pārvaldības nodaļas domes komiteju sēžu 

sekretāre 

 

Sēdē piedalās 17 deputāti: 

Andis Astrātovs  

Dainis Karols (iziet plkst.17.43, atgriežas plkst.17.50) 

Aldis Pinkens (ienāk pēc sēdes pārtraukuma plkst.13.40) 

Eva Kārkliņa 

Ilva Norenberga (iziet plkst.10.41, atgriežas plkst.10.50; iziet plkst.15.04, atgriežas plkst.15.12) 

Lauris Pīlēģis 

Kalvis Kalniņš (plkst.9.12 pievienojas dalībai sēdē) 

Māris Rozenbergs (ienāk pēc sēdes pārtraukuma plkst.13.40) 

Andra Grīvāne (ienāk pēc sēdes pārtraukuma plkst.13.43) 

Oļegs Solovjovs 

Juzefa Kļava 

Ainis Stūrmanis  

Gundars Sebris (iziet plkst.10.57, atgriežas plkst.11.01) 

Gaidis Bērziņš (plkst.9.12 pievienojas dalībai sēdē; iziet plkst.15.15, atgriežas plkst.15.18) 

Andis Āboliņš 

Edgars Zelderis (ienāk pēc sēdes pārtraukuma plkst.13.39; iziet plkst.16.22, atgriežas 

plkst.16.29; iziet plkst.17.54, atgriežas plkst.17.57) 

Almants Kalniņš 

 



Sēdē nepiedalās 2 deputāti: 

Ieva Brūna – par attaisnotas prombūtnes iemesliem ir informējusi sēdes vadītāju 

Sandra Pētersone – attaisnotā prombūtnē [Talsu novada domes 2022. gada 8. jūnija lēmums 

Nr. 260 “Par atvaļinājuma piešķiršanu Talsu novada domes priekšsēdētājai Sandrai Pētersonei] 

 

Sēdē piedalās Talsu novada pašvaldības Centrālās administrācijas darbinieki:  

Ieva Krēķe – Talsu novada pašvaldības izpilddirektore  

Evita Veide – izpilddirektora vietniece administratīvajos un finanšu jautājumos  

Ilva Jansone – Juridiskās nodaļas vadītāja  

Ainārs Korulis – Juridiskās nodaļas vadītāja vietnieks 

Diāna Tabulēvica – Juridiskās nodaļas vecākā juriste  

Solvita Zemīte – Kvalitātes vadības un uzraudzības nodaļas vadītāja  

Agnese Veckāgane – Finanšu un grāmatvedības nodaļas vadītāja  

Ilze Pirvite – Finanšu un grāmatvedības nodaļas Ekonomikas daļas vadītāja 

Inga Romaško – Īpašumu un vides aizsardzības nodaļas vadītāja  

Aija Svarinska – Īpašumu un vides aizsardzības nodaļas Īpašumu pārvaldības daļas vides 

speciāliste  

Jolanta Skujeniece – Attīstības plānošanas un projektu vadības nodaļas vadītāja 

Aiva Dimante – Attīstības plānošanas un projektu vadības nodaļas Projektu vadības daļas 

vadītāja  

Lauris Laicāns – Attīstības plānošanas un projektu vadības nodaļas Plānošanas daļas vadītājs  

Inita Fedko – Sabiedrisko attiecību un mārketinga nodaļas vadītāja 

Egita Murauska – Kultūras un sporta attīstības nodaļas vadītāja  

Emīls Gulbis – Talsu novada būvvaldes vadītājs 

Iveta Neivarte – Talsu novada pašvaldības policijas priekšnieka vietniece 

Gatis Andersons – Informācijas tehnoloģiju nodaļas vadītājs 

Jānis Kārklevalks – Informācijas tehnoloģiju nodaļas datortīkla administrators  

Jolanta Didžus – Dokumentu pārvaldības nodaļas vadītāja vietniece 

Elīna Grīnberga – Dokumentu pārvaldības nodaļas domes komiteju sēžu sekretāre 

 

Citi: 

Uldis Katlaps – Talsu novada Izglītības pārvaldes vadītājs 

Andris Kojro – Dundagas pagasta pārvaldes vadītājs 

Santa Krūmiņa – Rojas pagasta pārvaldes vadītāja 

Dace Broka – Rojas Kultūras centra kultūras pasākumu organizatore 

Baiba Barone-Vanaga – Ģibuļu pagasta pārvaldes vadītāja 

Gatis Galviņš – SIA “EOLUS” valdes loceklis 

Zane Rorbaha – vecāku pārstāve jautājumā par bērnu laukuma izveidi Talsos 

Linda Kleinberga – Rudes pirmskolas izglītības iestādes "Saulespuķe" vadītāja 

Santa Veide – Rojas vidusskolas direktore 

Armands Indriksons – Rojas stadiona vadītājs 

 

Sēdes  vadītājs  A. Astrātovs  informē, ka saskaņā ar Talsu novada pašvaldības nolikuma 

101. punktu domes sēde tiek ierakstīta video un audioformātā un pārraidīta kā videokonference 

publiskā interneta vidē, un brīdina klātesošos par iegūto datu izmantošanas un apstrādes 

noteikumu ievērošanu. 

 

 

Sēdes vadītājs Andis Astrātovs iepazīstina ar sēdes darba kārtību.  

 



Izsludinātā darba kārtība: 

Lemjošā daļa 

1. Par lokālplānojuma izstrādes uzsākšanu SIA “Valpene wind” vēja parka ierīkošanai. 

2. Par sadarbības līguma slēgšanu specifiskā atbalsta mērķa “Atveseļošanas pasākumi 

izglītības  un pētniecības nozarē” 13.1.2.2. pasākuma “Izglītības iestāžu 

digitalizācija” projektu iesniegumu atlases pirmās kārtas projekta īstenošanā. 

3. Par projektu “Talsu Galvenās bibliotēkas teritorijas labiekārtošana, Brīvības ielā 

17A, Talsos, 2. kārta”. 

4. Par projektu “Talsu Valsts ģimnāzijas parka teritorijas labiekārtošana vēstures 

izziņai un izglītības apguves dažādošanai”. 

5. Par investīciju projektu “Valdemārpils vidusskolas sporta laukuma pārbūve”. 

6. Par investīciju projektu “Talsu tirgus ēkas atjaunošana”. 

7. Par aizņēmuma ņemšanu prioritārā investīciju projektā “Talsu tirgus ēkas 

atjaunošana”. 

8. Par piedalīšanos ELFLA projektu konkursā ar projektu “Skeitparka modernizācija 

un paplašināšana ar jaunu konstrukciju uzstādīšanu Rojas stadiona teritorijā”. 

9. Par izmaksu pieaugumu projektā Nr. 9.3.1.1/19/I/038 “Sociālo pakalpojumu 

infrastruktūras attīstība deinstitucionalizācijas plāna īstenošanai Talsu novadā”. 

10. Par Talsu novada Attīstības programmas 2022.-2028. gadam Investīciju plāna 2022. 

– 2024. gadam grozījumiem. 

11. Par Talsu novada domes deputātu darbības apstākļu nodrošināšanas kārtību. 

12. Par sadarbības līgumu starp Čortkivas pilsētas pārvaldi (Ukraina) un Talsu novada 

pašvaldību. 

13. Par noteikumu “Talsu novada pašvaldības budžeta plānošanas, izstrādes, 

apstiprināšanas un izpildes kārtība, uzraudzība un kontrole” apstiprināšanu. 

14. Par zaudējumu atlīdzības darījumu noslēgšanas piedāvājumu. 

15. Par finansējuma piešķiršanu 2022. gada II kārtas Talsu novada kultūras un tūrisma 

projektiem. 

16. Par saistošo noteikumu “Par atbalstu sportistiem un sporta komandām” 

apstiprināšanu. 

17. Par Sabiles pamatskolas direktores Rudītes Blāzes atbrīvošanu no amata. 

18. Par Talsu Mākslas skolas direktores Mairas Freimanes atbrīvošanu no amata. 

19. Par precizējumiem Talsu novada domes 2022.gada 28.aprīļa saistošajos noteikumos 

Nr.13 “Interešu izglītības un pieaugušo neformālās izglītības programmu 

licencēšanas kārtība”. 

20. Par grozījumiem Talsu novada domes 25.11.2021. saistošajos noteikumos Nr.37 

“Kārtība, kādā tiek segti braukšanas izdevumi izglītojamajiem Talsu novadā”. 

21. Par meža zemes lietošanas kategorijas maiņu nekustamajā īpašumā “Mežāres”, 

Vandzenes pagastā, Talsu novadā. 

22. Par grozījumu 2022.gada 26.maija lēmumā Nr.205 “Par bieži sastopamo derīgo 

izrakteņu ieguves atļaujas izsniegšanu SIA “ERDE VS” smilts – grants un smilts 

atradnei “Liepiņas 2020””. 

23. Par  lokālplānojuma nekustamajam īpašumam “Anneles” Mazirbē, Kolkas pagastā, 

Talsu novadā redakcijas nodošanu publiskajai apspriešanai. 

24. Par granulu apkures katla ierīkošanu Talsu ielā 7, Dundagā, Dundagas pagastā, 

Talsu novadā. 

25. Par finansiāla atbalsta piešķiršanu konkursa “Dari Talsu novadam” pretendentiem. 

26. Par Talsu novada Ilgtspējīgas vides attīstības komisijas nolikumu. 

27. Par Talsu novada Ilgtspējas vides attīstības komisiju. 

28. Par SIA “Atkritumu apsaimniekošanas sabiedrības “PIEJŪRA”” kapitāldaļu 

pirkšanu. 



29. Par būvju īpašuma Miera ielā 8, Valdemārpilī, Talsu novadā, pirmpirkuma tiesībām. 

30. Par Talsu novada domes 2022.gada 28.aprīļa lēmuma Nr.174 “Par zemes vienības 

“Spāres Muiža”, Spārē, Ģibuļu pagastā, Talsu novadā, daļas nodošanu nomā un 

nomas izsoles noteikumu apstiprināšanu” atcelšanu. 

31. Par ielu tirdzniecību Dižmāras gadatirgū. 

32. Par atļauju Evai Kārkliņai savienot amatus. 

33. Par ielu tirdzniecību Talsu pilsētas svētkos, Talsu novada muzeja rīkotajā senlietu 

tirgū 2022. gada 2. jūlijā. 

34. Par Rudes pirmsskolas izglītības iestādes “Saulespuķe” telpu nomas maksu 

diennakts nometņu organizēšanai. 

35. Par Kolkas pamatskolas telpu nomas maksu. 

36. Par dalības maksu Rojas Sporta skolas organizētajā burāšanas regatē. 

37. Par dalības maksu Talsu novada Sporta skolas nometnēs 2022. gadā. 

38. Par atbalsta piešķiršanu Talsu novada pašvaldības valsts nozīmes pilsētbūvniecības 

pieminekļu teritorijās esošo vēsturisko ēku restaurācijai un konservācijai. 

39. Par finansējuma piešķiršanu Rojas vidusskolas telpas remontam no nekustamā 

īpašuma atsavināšanas rezultātā iegūtajiem finanšu līdzekļiem. 

40. Par nedzīvojamo telpu nomas maksu nekustamajā īpašumā Skolas ielā 8, Mērsragā, 

Mērsraga pagastā Talsu novadā. 

41. Par nomas izsoles noteikumiem zemes vienībai ar kadastra apzīmējumu 8850 017 

0090, Dundagas pagastā, Talsu novadā. 

42. Par Talsu novada pašvaldības pārstāvi biedrībā “Latvijas Biatlona federācija”. 

43. Par atļauju Andim Astrātovam savienot amatus. 

44. Par Talsu novada pašvaldības publisko pārskatu. 

Informatīvā daļa 

45. Domes priekšsēdētāja pārskats par veikto darbu un pieņemto lēmumu izpildes gaitu. 

46. Izpilddirektora pārskats par veikto darbu un pieņemto lēmumu izpildes gaitu. 

Papildu darba kārtība 

47. Par Talsu novada pašvaldības izpilddirektora vietnieku paraksta tiesībām. 

48. Par gultas vietas iznomāšanu Ukrainas civiliedzīvotāju izmitināšanai. 

49. Par Rojas brīvdabas estrādes nomas maksu. 

 

A. Astrātovs informē, ka sistēmā ir iesniedzis priekšlikumu – domes sēdes papildu 

darba kārtības 47.-49. jautājumus [47.Par Talsu novada pašvaldības izpilddirektora vietnieku 

paraksta tiesībām; 48. Par gultas vietas iznomāšanu Ukrainas civiliedzīvotāju izmitināšanai; 

49.Par Rojas brīvdabas estrādes nomas maksu] iekļaut domes sēdes darba kārtībā kā 45.-47. 

darba kārtības jautājumus. 

A. Pinkens rosina par katra papildu darba kārtības jautājuma iekļaušanu domes sēdes 

darba kārtībā balsot atsevišķi. 

 A. Astrātovs aicina balsot par noformulēto priekšlikumu. 

A. Pinkens norāda, ka normatīvajos aktos noteiktā kārtībā ir iesniedzis lēmuma projektu 

“Par uzdevumu pašvaldības izpilddirektoram sniegt rakstveida paskaidrojumu domei”. Min, ka 

ir saņēmis atbildi, ka šis lēmuma projekts tiks skatīts jūlija Finanšu komitejā. Jautā, kāpēc šis 

lēmuma projekts nav iekļauts domes sēdes darba kārtībā? 

A. Astrātovs atbild, ka A. Pinkens ir saņēmis atbildi normatīvajos aktos noteiktā kārtībā. 

Norāda, ka tā ir viņa tiesība izvēlēties caur kurām komitejām lēmuma projektu skatīt. Ka viņa 

priekšlikums ir skatīt to nākamā mēneša Finanšu komitejā. 

A. Pinkens, atsaucoties uz likuma “Par pašvaldībām” 33. pantu, ka domes sēdes darba 

kārtībā iekļauj jautājumus, kurus iesniedz, cita starpā, domes deputāti, lūdz minēt normatīvo 

aktu, ar kuru var izvēlēties neiekļaut likumā noteiktā kārtībā iesniegtu lēmuma projektu. 



A.Astrātovs argumentē, ka likuma “Par pašvaldībām” 33. pants nosaka, ka domes 

priekšsēdētājs, saņemot lēmuma projektu, nosaka komiteju, kurā tas izskatāms. 

A. Pinkens lūdz izskaidrot lēmuma projekta “Par Talsu novada pašvaldības 

izpilddirektora vietnieku paraksta tiesībām” būtību un jēgu. 

I. Jansone paskaidro, ka lēmuma projekts ir sagatavots, lai atvieglotu izpilddirektora 

parakstāmo dokumentu apjomu. Min, ka ņemot vērā pašvaldības lielumu, darba apjoms un 

izskatāmo dokumentu daudzumu ir ļoti plašs, ar šo lēmuma projektu ir vēlme paplašināt 

izpilddirektora [vietnieku] paraksta tiesības uz citiem dokumentiem, kurus izpilddirektors ar 

rīkojumu noteiktu. 

  

A. Astrātovs aicina balsot par priekšlikumu – domes sēdes papildus darba kārtības     

47. - 49. jautājumus [47. Par Talsu novada pašvaldības izpilddirektora vietnieku paraksta 

tiesībām; 48. Par gultas vietas iznomāšanu Ukrainas civiliedzīvotāju izmitināšanai; 49. Par 

Rojas brīvdabas estrādes nomas maksu] iekļaut domes sēdes darba kārtībā kā 45.-47. darba 

kārtības jautājumus. 

 

"par"  -  

11 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Almants Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva 

Norenberga, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

Par priekšlikumu balso:     "pret" -  3 (Aldis Pinkens, Māris Rozenbergs, Andra Grīvāne) 

"atturas" -  nav 

                                             "nepiedalās" - 1 (Edgars Zelderis) 

 

DOME NOLEMJ 

priekšlikums tiek atbalstīts. 

 

 

A. Astrātovs informē, ka sistēmā ir iesniegts I. Norenbergas priekšlikums – domes sēdes 

darba kārtībā iekļaut jautājumu par atrakciju tipa rotaļu laukuma izveidi. 

Plkst.9.12 sēdei pievienojas G. Bērziņš, K. Kalniņš. 

I. Norenberga informē, ka 22.06.2022. pēc Talsu pilsētas vecāku priekšlikuma lūgusi 

domes sēdes darba kārtībā iekļaut jautājumu par atrakciju tipa rotaļu laukuma izveidi. Secinot, 

ka jautājums domes sēdes darba kārtībā nav iekļauts, lūdz pirms darba kārtības izskatīšanas dot 

vārdu vecāku pārstāvei. 

A. Astrātovs pauž saprasto, ka priekšlikums ir, dot vārdu vecāku pārstāvei, neiekļaujot 

to kā jautājumu domes sēdes darba kārtībā. 

I. Norenberga apstiprina – dot vārdu vecāku pārstāvei. 

E. Zelderis arī lūdz dot vārdu vecāku pārstāvei. 

 

A. Astrātovs aicina balsot par I. Norenbergas priekšlikumu – pirms darba kārtības 

izskatīšanas dot vārdu vecāku pārstāvei [par atrakciju tipa rotaļu laukuma izveidi Talsu pilsētā]. 

 

 

"par"  -  

15 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Eva Kārkliņa, 

Gaidis Bērziņš, Juzefa Kļava, Kalvis Kalniņš, Edgars 

Zelderis, Ilva Norenberga, Lauris Pīlēģis, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis, Aldis 

Pinkens, Māris Rozenbergs, Andra Grīvāne) 



Par priekšlikumu balso:       "pret" -  nav 

"atturas" -  2 (Almants Kalniņš, Dainis Karols) 

DOME NOLEMJ 

priekšlikums tiek atbalstīts. 

 

A. Astrātovs informē, ka sistēmā ir saņemts A. Pinkena priekšlikums – izņemt no 

darba kārtības jautājumu “Par Talsu novada pašvaldības izpilddirektoru vietnieku paraksta 

tiesībām”. 

A. Pinkens pamato savu priekšlikumu. Pauž uzskatu, ka, ja lēmuma projekta virzītāji 

uzskata, ka kaut kas ir jāmaina līdzšinējā saskaņošanas, parakstīšanas vai pārējās 

administratīvās procedūrās, tad viņiem būtu jāgatavo grozījumi pašvaldības nolikumā. Aicina 

atbalstīt lēmuma projekta izņemšanu no darba kārtības un nepieciešamības gadījumā sagatavot 

grozījumus pašvaldības nolikumā. 

 

A. Astrātovs aicina balsot par A. Pinkena priekšlikumu – izņemt no darba kārtības 

jautājumu “Par Talsu novada pašvaldības izpilddirektoru vietnieku paraksta tiesībām”. 

 

 

"par"    
3 (Aldis Pinkens, Māris Rozenbergs, Andra Grīvāne) 

  

Par priekšlikumu balso:     "pret" -  
6 (Andis Astrātovs, Eva Kārkliņa, Gaidis Bērziņš, 

Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis, Dainis Karols) 

"atturas" -  

8 (Andis Āboliņš, Juzefa Kļava, Kalvis Kalniņš, Edgars 

Zelderis, Ilva Norenberga, Lauris Pīlēģis, Oļegs 

Solovjovs, Almants Kalniņš) 

DOME NOLEMJ 

priekšlikums netiek atbalstīts. 

 

 

A. Astrātovs informē, ka sistēmā ir saņemts E. Zeldera priekšlikums – izņemt 27.darba 

kārtības jautājumu [Par Talsu novada Ilgtspējas vides attīstības komisiju]. 

            E. Zelderis pamato savu priekšlikumu. Iebilst pret komisijas izveidošanas procesu, ka 

tajā nav tikuši iesaistīti deputāti. Informē, ka viņiem arī ir kandidāts komisijas locekļa amatam. 

 

 

A. Astrātovs aicina balsot par E. Zeldera priekšlikumu – izņemt 27.darba kārtības 

jautājumu [Par Talsu novada Ilgtspējas vides attīstības komisiju]. 

 

 

"par"    

7 (Kalvis Kalniņš, Edgars Zelderis, Ilva Norenberga, 

Lauris Pīlēģis, Aldis Pinkens, Māris Rozenbergs, Andra 

Grīvāne) 

  

Par priekšlikumu balso:     "pret" -  
6 (Andis Astrātovs, Eva Kārkliņa,  Ainis Stūrmanis, 

Dainis Karols, Almants Kalniņš, Juzefa Kļava) 

"atturas" -  
4 (Andis Āboliņš, Gundars Sebris, Gaidis Bērziņš, 

Oļegs Solovjovs) 



DOME NOLEMJ 

priekšlikums netiek atbalstīts. 

 

A. Astrātovs informē, ka sistēmā ir saņemts A. Pinkena priekšlikums – iekļaut domes 

sēdes darba kārtībā lēmuma projektu “Par uzdevumu pašvaldības izpilddirektoram sniegt 

rakstveida paskaidrojumu domei”, kurš tika iesniegts pašvaldībā 27.06.2022. 

A. Pinkens pamato savu priekšlikumu – nav pamatojuma lēmuma projekta 

neiekļaušanai skatīšanai domes sēdē. 

 

A. Astrātovs aicina balsot par A. Pinkena priekšlikumu – iekļaut domes sēdes darba 

kārtībā lēmuma projektu “Par uzdevumu pašvaldības izpilddirektoram sniegt rakstveida 

paskaidrojumu domei”, kurš tika iesniegts pašvaldībā 27.06.2022. 

 

 

"par"    

8 (Kalvis Kalniņš, Juzefa Kļava, Edgars Zelderis, Ilva 

Norenberga, Lauris Pīlēģis, Aldis Pinkens, Māris 

Rozenbergs, Andra Grīvāne) 

  

Par priekšlikumu balso:     "pret" -  
5 (Andis Astrātovs, Eva Kārkliņa,  Dainis Karols, 

Gundars Sebris, Almants Kalniņš) 

"atturas" -  
4 (Andis Āboliņš, Ainis Stūrmanis, Gaidis Bērziņš, 

Oļegs Solovjovs) 

DOME NOLEMJ 

priekšlikums netiek atbalstīts. 

 

A. Astrātovs aicina balsot par darba kārtību kopumā 

 

Par darba kārtību balso: 

"par"  -  

17 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, 

Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis, Edgars Zelderis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DARBA KĀRTĪBA: 

Lemjošā daļa 

1. Par lokālplānojuma izstrādes uzsākšanu SIA “Valpene wind” vēja parka ierīkošanai. 

2. Par sadarbības līguma slēgšanu specifiskā atbalsta mērķa “Atveseļošanas pasākumi 

izglītības  un pētniecības nozarē” 13.1.2.2. pasākuma “Izglītības iestāžu 

digitalizācija” projektu iesniegumu atlases pirmās kārtas projekta īstenošanā. 

3. Par projektu “Talsu Galvenās bibliotēkas teritorijas labiekārtošana, Brīvības ielā 

17A, Talsos, 2. kārta”. 

4. Par projektu “Talsu Valsts ģimnāzijas parka teritorijas labiekārtošana vēstures 

izziņai un izglītības apguves dažādošanai”. 

5. Par investīciju projektu “Valdemārpils vidusskolas sporta laukuma pārbūve”. 



6. Par investīciju projektu “Talsu tirgus ēkas atjaunošana”. 

7. Par aizņēmuma ņemšanu prioritārā investīciju projektā “Talsu tirgus ēkas 

atjaunošana”. 

8. Par piedalīšanos ELFLA projektu konkursā ar projektu “Skeitparka modernizācija 

un paplašināšana ar jaunu konstrukciju uzstādīšanu Rojas stadiona teritorijā”. 

9. Par izmaksu pieaugumu projektā Nr. 9.3.1.1/19/I/038 “Sociālo pakalpojumu 

infrastruktūras attīstība deinstitucionalizācijas plāna īstenošanai Talsu novadā”. 

10. Par Talsu novada Attīstības programmas 2022.-2028. gadam Investīciju plāna 2022. 

– 2024. gadam grozījumiem. 

11. Par Talsu novada domes deputātu darbības apstākļu nodrošināšanas kārtību. 

12. Par sadarbības līgumu starp Čortkivas pilsētas pārvaldi (Ukraina) un Talsu novada 

pašvaldību. 

13. Par noteikumu “Talsu novada pašvaldības budžeta plānošanas, izstrādes, 

apstiprināšanas un izpildes kārtība, uzraudzība un kontrole” apstiprināšanu. 

14. Par zaudējumu atlīdzības darījumu noslēgšanas piedāvājumu. 

15. Par finansējuma piešķiršanu 2022. gada II kārtas Talsu novada kultūras un tūrisma 

projektiem. 

16. Par saistošo noteikumu “Par atbalstu sportistiem un sporta komandām” 

apstiprināšanu. 

17. Par Sabiles pamatskolas direktores Rudītes Blāzes atbrīvošanu no amata. 

18. Par Talsu Mākslas skolas direktores Mairas Freimanes atbrīvošanu no amata. 

19. Par precizējumiem Talsu novada domes 2022.gada 28.aprīļa saistošajos noteikumos 

Nr.13 “Interešu izglītības un pieaugušo neformālās izglītības programmu 

licencēšanas kārtība”. 

20. Par grozījumiem Talsu novada domes 25.11.2021. saistošajos noteikumos Nr.37 

“Kārtība, kādā tiek segti braukšanas izdevumi izglītojamajiem Talsu novadā”. 

21. Par meža zemes lietošanas kategorijas maiņu nekustamajā īpašumā “Mežāres”, 

Vandzenes pagastā, Talsu novadā. 

22. Par grozījumu 2022.gada 26.maija lēmumā Nr.205 “Par bieži sastopamo derīgo 

izrakteņu ieguves atļaujas izsniegšanu SIA “ERDE VS” smilts – grants un smilts 

atradnei “Liepiņas 2020””. 

23. Par  lokālplānojuma nekustamajam īpašumam “Anneles” Mazirbē, Kolkas pagastā, 

Talsu novadā redakcijas nodošanu publiskajai apspriešanai. 

24. Par granulu apkures katla ierīkošanu Talsu ielā 7, Dundagā, Dundagas pagastā, 

Talsu novadā. 

25. Par finansiāla atbalsta piešķiršanu konkursa “Dari Talsu novadam” pretendentiem. 

26. Par Talsu novada Ilgtspējīgas vides attīstības komisijas nolikumu. 

27. Par Talsu novada Ilgtspējas vides attīstības komisiju. 

28. Par SIA “Atkritumu apsaimniekošanas sabiedrības “PIEJŪRA”” kapitāldaļu 

pirkšanu. 

29. Par būvju īpašuma Miera ielā 8, Valdemārpilī, Talsu novadā, pirmpirkuma tiesībām. 

30. Par Talsu novada domes 2022.gada 28.aprīļa lēmuma Nr.174 “Par zemes vienības 

“Spāres Muiža”, Spārē, Ģibuļu pagastā, Talsu novadā, daļas nodošanu nomā un 

nomas izsoles noteikumu apstiprināšanu” atcelšanu. 

31. Par ielu tirdzniecību Dižmāras gadatirgū. 

32. Par atļauju Evai Kārkliņai savienot amatus. 

33. Par ielu tirdzniecību Talsu pilsētas svētkos, Talsu novada muzeja rīkotajā senlietu 

tirgū 2022. gada 2. jūlijā. 

34. Par Rudes pirmsskolas izglītības iestādes “Saulespuķe” telpu nomas maksu 

diennakts nometņu organizēšanai. 

35. Par Kolkas pamatskolas telpu nomas maksu. 

36. Par dalības maksu Rojas Sporta skolas organizētajā burāšanas regatē. 



37. Par dalības maksu Talsu novada Sporta skolas nometnēs 2022. gadā. 

38. Par atbalsta piešķiršanu Talsu novada pašvaldības valsts nozīmes pilsētbūvniecības 

pieminekļu teritorijās esošo vēsturisko ēku restaurācijai un konservācijai. 

39. Par finansējuma piešķiršanu Rojas vidusskolas telpas remontam no nekustamā 

īpašuma atsavināšanas rezultātā iegūtajiem finanšu līdzekļiem. 

40. Par nedzīvojamo telpu nomas maksu nekustamajā īpašumā Skolas ielā 8, Mērsragā, 

Mērsraga pagastā Talsu novadā. 

41. Par nomas izsoles noteikumiem zemes vienībai ar kadastra apzīmējumu 8850 017 

0090, Dundagas pagastā, Talsu novadā. 

42. Par Talsu novada pašvaldības pārstāvi biedrībā “Latvijas Biatlona federācija”. 

43. Par atļauju Andim Astrātovam savienot amatus. 

44. Par Talsu novada pašvaldības publisko pārskatu. 

45. Par Talsu novada pašvaldības izpilddirektora vietnieku paraksta tiesībām. 

46. Par gultas vietas iznomāšanu Ukrainas civiliedzīvotāju izmitināšanai. 

47. Par Rojas brīvdabas estrādes nomas maksu. 

Informatīvā daļa 

48. Domes priekšsēdētāja pārskats par veikto darbu un pieņemto lēmumu izpildes gaitu. 

49. Izpilddirektora pārskats par veikto darbu un pieņemto lēmumu izpildes gaitu. 

 

 [Sēdes gaitā visiem deputātiem atbalstot sēdes vadītāja A. Astrātova izteikto 

priekšlikumu, tiek mainīta domes sēdes darba kārtības jautājumu izskatīšanas secība: 

Lemjošā daļa 

1. Par lokālplānojuma izstrādes uzsākšanu SIA “Valpene wind” vēja parka 

ierīkošanai. 

2. Par sadarbības līguma slēgšanu specifiskā atbalsta mērķa “Atveseļošanas 

pasākumi izglītības  un pētniecības nozarē” 13.1.2.2. pasākuma “Izglītības iestāžu 

digitalizācija” projektu iesniegumu atlases pirmās kārtas projekta īstenošanā. 

3. Par projektu “Talsu Galvenās bibliotēkas teritorijas labiekārtošana, Brīvības ielā 

17A, Talsos, 2. kārta”. 

4. Par projektu “Talsu Valsts ģimnāzijas parka teritorijas labiekārtošana vēstures 

izziņai un izglītības apguves dažādošanai”. 

5. Par investīciju projektu “Valdemārpils vidusskolas sporta laukuma pārbūve”. 

6. Par investīciju projektu “Talsu tirgus ēkas atjaunošana”. 

7. Par aizņēmuma ņemšanu prioritārā investīciju projektā “Talsu tirgus ēkas 

atjaunošana”. 

8. Par piedalīšanos ELFLA projektu konkursā ar projektu “Skeitparka modernizācija 

un paplašināšana ar jaunu konstrukciju uzstādīšanu Rojas stadiona teritorijā”. 

9. Par izmaksu pieaugumu projektā Nr. 9.3.1.1/19/I/038 “Sociālo pakalpojumu 

infrastruktūras attīstība deinstitucionalizācijas plāna īstenošanai Talsu novadā”. 

10. Par Talsu novada Attīstības programmas 2022.-2028. gadam Investīciju plāna 

2022. – 2024. gadam grozījumiem. 

11. Par Talsu novada domes deputātu darbības apstākļu nodrošināšanas kārtību. 

12. Par sadarbības līgumu starp Čortkivas pilsētas pārvaldi (Ukraina) un Talsu novada 

pašvaldību. 

13. Par noteikumu “Talsu novada pašvaldības budžeta plānošanas, izstrādes, 

apstiprināšanas un izpildes kārtība, uzraudzība un kontrole” apstiprināšanu. 

14. Par granulu apkures katla ierīkošanu Talsu ielā 7, Dundagā, Dundagas pagastā, 

Talsu novadā. 

15. Par ielu tirdzniecību Talsu pilsētas svētkos, Talsu novada muzeja rīkotajā senlietu 

tirgū 2022. gada 2. jūlijā. 

16. Par zaudējumu atlīdzības darījumu noslēgšanas piedāvājumu. 



17. Par finansējuma piešķiršanu 2022. gada II kārtas Talsu novada kultūras un tūrisma 

projektiem. 

18. Par saistošo noteikumu “Par atbalstu sportistiem un sporta komandām” 

apstiprināšanu. 

19. Par Sabiles pamatskolas direktores Rudītes Blāzes atbrīvošanu no amata. 

20. Par Talsu Mākslas skolas direktores Mairas Freimanes atbrīvošanu no amata. 

21. Par precizējumiem Talsu novada domes 2022.gada 28.aprīļa saistošajos 

noteikumos Nr.13 “Interešu izglītības un pieaugušo neformālās izglītības 

programmu licencēšanas kārtība”. 

22. Par grozījumiem Talsu novada domes 25.11.2021. saistošajos noteikumos Nr.37 

“Kārtība, kādā tiek segti braukšanas izdevumi izglītojamajiem Talsu novadā”. 

23. Par meža zemes lietošanas kategorijas maiņu nekustamajā īpašumā “Mežāres”, 

Vandzenes pagastā, Talsu novadā. 

24. Par grozījumu 2022.gada 26.maija lēmumā Nr.205 “Par bieži sastopamo derīgo 

izrakteņu ieguves atļaujas izsniegšanu SIA “ERDE VS” smilts – grants un smilts 

atradnei “Liepiņas 2020””. 

25. Par  lokālplānojuma nekustamajam īpašumam “Anneles” Mazirbē, Kolkas pagastā, 

Talsu novadā redakcijas nodošanu publiskajai apspriešanai. 

26. Par finansiāla atbalsta piešķiršanu konkursa “Dari Talsu novadam” 

pretendentiem. 

27. Par Talsu novada Ilgtspējīgas vides attīstības komisijas nolikumu. 

28. Par Talsu novada Ilgtspējas vides attīstības komisiju. 

29. Par SIA “Atkritumu apsaimniekošanas sabiedrības “PIEJŪRA”” kapitāldaļu 

pirkšanu. 

30. Par būvju īpašuma Miera ielā 8, Valdemārpilī, Talsu novadā, pirmpirkuma 

tiesībām. 

31. Par Talsu novada domes 2022.gada 28.aprīļa lēmuma Nr.174 “Par zemes vienības 

“Spāres Muiža”, Spārē, Ģibuļu pagastā, Talsu novadā, daļas nodošanu nomā un 

nomas izsoles noteikumu apstiprināšanu” atcelšanu. 

32. Par ielu tirdzniecību Dižmāras gadatirgū. 

33. Par atļauju Evai Kārkliņai savienot amatus. 

34. Par Rudes pirmsskolas izglītības iestādes “Saulespuķe” telpu nomas maksu 

diennakts nometņu organizēšanai. 

35. Par Kolkas pamatskolas telpu nomas maksu. 

36. Par dalības maksu Rojas Sporta skolas organizētajā burāšanas regatē. 

37. Par dalības maksu Talsu novada Sporta skolas nometnēs 2022. gadā. 

38. Par atbalsta piešķiršanu Talsu novada pašvaldības valsts nozīmes pilsētbūvniecības 

pieminekļu teritorijās esošo vēsturisko ēku restaurācijai un konservācijai. 

39. Par finansējuma piešķiršanu Rojas vidusskolas telpas remontam no nekustamā 

īpašuma atsavināšanas rezultātā iegūtajiem finanšu līdzekļiem. 

40. Par nedzīvojamo telpu nomas maksu nekustamajā īpašumā Skolas ielā 8, Mērsragā, 

Mērsraga pagastā Talsu novadā. 

41. Par nomas izsoles noteikumiem zemes vienībai ar kadastra apzīmējumu 8850 017 

0090, Dundagas pagastā, Talsu novadā. 

42. Par Talsu novada pašvaldības pārstāvi biedrībā “Latvijas Biatlona federācija”. 

43. Par atļauju Andim Astrātovam savienot amatus. 

44. Par Talsu novada pašvaldības publisko pārskatu. 

45. Par Talsu novada pašvaldības izpilddirektora vietnieku paraksta tiesībām. 

46. Par gultas vietas iznomāšanu Ukrainas civiliedzīvotāju izmitināšanai. 

47. Par Rojas brīvdabas estrādes nomas maksu. 

Informatīvā daļa 

48. Domes priekšsēdētāja pārskats par veikto darbu un pieņemto lēmumu izpildes gaitu. 



49. Izpilddirektora pārskats par veikto darbu un pieņemto lēmumu izpildes gaitu.] 

 

 

A. Astrātovs dod vārdu iedzīvotāju pārstāvei Zanei Rorbahai. 

Z. Rorbaha, vecāku vārdā, lūdz pildīt 2021.gadā doto solījumu par bērnu rotaļu laukuma 

izveidi. 

Diskusijā iesaistās G. Bērziņš, L. Pīlēģis, I. Norenberga, E. Zelderis, D. Karols. 

A. Stūrmanis aicina izpildvaru informēt par progresu šī jautājuma virzībā. 

A. Astrātovs norāda, ka ziņojums būs pie izpilddirektora atskaites.  

Informē, ka dotajā brīdī ir piešķirti 20 000,00 EUR standarta bērnu laukumam. Ir 

saņemta iniciatīva no vienas nevalstiskas organizācijas, kas arī grib iesaistīties un aktīvi 

līdzdarboties šādu bērnu laukuma izveidē. Norāda, ka ir devis izstrādāt darba uzdevumu 

koncepcijai standarta bērnu laukumam Brīvības ielā 24. Koncepcijas izstrāde ir paredzēta no 

septembra līdz decembrim. 2023.gada budžetā būs jāiekļauj finansējums projektēšanai un 

būvniecībai. Min, ka ātrākais, kad varam ieraudzīt vēl vienu bērnu laukumu Talsos ir 

2023. gada vasaras otrā puse. 

A. Pinkens rosina jautājumu skatīt jūlija Kultūras, sporta un tūrisma jautājumu 

komitejā. 

 

 

1.§ 

Par lokālplānojuma izstrādes uzsākšanu SIA “Valpene wind” vēja parka ierīkošanai 

A. Astrātovs, L. Laicāns, D. Karols, I. Jansone, I. Norenberga, E. Zelderis, G. Galviņš, 

G. Bērziņš, A. Stūrmanis, A. Kalniņš, A. Pinkens 

 

L. Laicāns ziņo par lēmuma projektu.  

 

Notiek diskusija.  

Plkst.10.41 iziet I. Norenberga, atgriežas plkst.10.50. 

A. Kalniņš jautā, vai lokālplānojuma izstrādes gaitā būs paredzēts izveidot maketu, lai 

iedzīvotāji, kas ir tuvāk šai vēja parka oficiālajai teritorijai, spētu saprast šos parametrus? 

G. Galviņš atbild, ka ietekmes uz vidi novērtējums paredz arī ainavu ekspertu ziņojumu, 

vērtējumu un gala ziņojuma rezultātā tiks prezentēts arī vizuālais materiāls. Min, ka visticamāk, 

tas nebūs maketa veidā, bet elektroniskās bildes, kur varēs apskatīties, kā no dažādām vietām 

izskatīsies vēja parks, noteikti tiks prezentēts ietekmes uz vidi novērtējuma gala ziņojumā. 

A. Pinkens, atsaucoties uz 16.06.2022. Tautsaimniecības komitejā runāto, ka ar vienu 

lokālplānojumu groza divus atsevišķus saistošos noteikumus, pauž saprasto, ka joprojām nav 

pārliecības, ka tā drīkst darīt. 

L. Laicāns atbild, ka viņam ir pārliecība, ka tā var darīt. 

Plkst.10.57 iziet G. Sebris, atgriežas plkst.11.01. 

 

I. Jansone papildina, ka ņemot vērā to, ka tika prasīts arī Vides aizsardzības un 

reģionālās attīstības ministrija viedoklis un mutiski tika saņemts, ka tas ir korekti, viņa lēmuma 

projektu ir saskaņojusi, jo uzskatīja to par atbilstošu. 

 

A.Astrātovs informē, ka sistēmā ir saņemts A. Pinkena priekšlikums – atlikt jautājuma 

izskatīšanu līdz brīdim, kad tiek saņemta rakstveida atbilde no Vides aizsardzības un reģionālās 

attīstības ministrija par to, ka ir korekti piedāvātajā veidā ar vienu lokālplānojumu grozīt divus 

saistošos noteikumus par teritorijas plānojumu. 

A. Pinkens pamato savu priekšlikumu. 

 



A. Astrātovs aicina balsot par A. Pinkena priekšlikumu – atlikt jautājuma izskatīšanu 

līdz brīdim, kad tiek saņemta rakstveida atbilde no Vides aizsardzības un reģionālās attīstības 

ministrija par to, ka ir korekti piedāvātajā veidā ar vienu lokālplānojumu grozīt divus saistošos 

noteikumus par teritorijas plānojumu. 

 

 

"par"    

7 (Kalvis Kalniņš,  Edgars Zelderis, Ilva Norenberga, 

Lauris Pīlēģis, Aldis Pinkens, Māris Rozenbergs, Andra 

Grīvāne) 

  

Par priekšlikumu balso:     "pret" -  
6 (Andis Astrātovs, Juzefa Kļava, Eva Kārkliņa,  Dainis 

Karols, Gaidis Bērziņš, Gundars Sebris) 

"atturas" -  3 (Andis Āboliņš, Ainis Stūrmanis, Oļegs Solovjovs) 

                                             “nepiedalās” – 1 (Almants Kalniņš) 

 

DOME NOLEMJ 

priekšlikums netiek atbalstīts. 

 

               A.Kalniņš tehnisku iemeslu dēļ nevar pievienot sistēmā priekšlikumu. 

 

Plkst. 11.05 A. Astrātovs izsludina sēdes tehnisko pārtraukumu. 

Plkst.11.15 tiek atsākta domes sēde. 

A.Kalniņš sistēmā iesniedz priekšlikumu – iekļaut darba uzdevumā punktu - 2.6. 

lokalplānojuma izstrādes procesā izveidot vēja parka maketu (atbilstošā mērogā) ar kuru 

iedzīvotājiem būtu iespējams iepazīties publiskās apspriešanas laikā. 

      Pamato savu priekšlikumu. 

      A. Pinkens vēlas dzirdēt pasūtītāja komentāru. 

      G. Galviņš paskaidro, ka makets nesniegs priekštatu par vēja parku. Min, ka labāk 

būtu uztaisīt datorā 3D modeļus. 

            A. Astrātovs jautā L. Laicānam, vai izstrādājot detālplānojumu, ja šobrīd nav 

detalizēti atrunāts līgumā, ka tas ir vai nu makets, vai 3D vizualizācijā, vai to var izstrādes 

procesā paprasīt kā papildu informatīvu materiālus pie publiskās apspriešanas? 

       L. Laicāns atbild, ka par to protams var runāt. Atbalsta datora izstrādāto variantu. 

            G. Galviņš norāda, ka šī vizualizācija ir obligātā ietekme uz vidi novērtējuma 

procesa sastāvdaļa.  

 

    A. Astrātovs aicina balsot par A. Kalniņa priekšlikumu – iekļaut darba 

uzdevumā punktu - 2.6. lokalplānojuma izstrādes procesā izveidot vēja parka maketu 

(atbilstošā mērogā) ar kuru iedzīvotājiem būtu iespējams iepazīties publiskās apspriešanas 

laikā. 

"par"    3 (Dainis Karols, Gaidis Bērziņš, Almants Kalniņš)  

Par priekšlikumu balso:     "pret" -  

 

7 (Andra Grīvāne, Kalvis Kalniņš, Eva Kārkliņa, Lauris 

Pīlēģis, Aldis Pinkens, Māris Rozenbergs, Edgars 

Zelderis) 



"atturas" -  

7 (Andis Astrātovs, Ilva Norenberga, Juzefa Kļava, 

Andis Āboliņš, Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis, Oļegs 

Solovjovs) 

DOME NOLEMJ 

priekšlikums netiek atbalstīts. 

                                  

A. Astrātovs aicina balsot par lēmuma projektu kopumā. 

Par lēmumu balso: "par" -  

9 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Almants 

Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs) 

"pret" -  3 (Andra Grīvāne, Aldis Pinkens, Māris Rozenbergs) 

"atturas" -  
5 (Kalvis Kalniņš, Ilva Norenberga, Lauris Pīlēģis, Ainis 

Stūrmanis, Edgars Zelderis) 

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.270 “Par lokālplānojuma izstrādes uzsākšanu SIA “Valpene wind” vēja 

parka ierīkošanai”. Lēmums pievienots protokolam.  

 

A. Pinkens pamato savu balsojumu. 

D. Karols pamato savu balsojumu. 

 

 

2.§ 

Par sadarbības līguma slēgšanu specifiskā atbalsta mērķa "Atveseļošanas pasākumi 

izglītības un pētniecības nozarē” 13.1.2.2. pasākuma “Izglītības iestāžu digitalizācija” 

projektu iesniegumu atlases pirmās kārtas projekta īstenošanā 

A. Astrātovs, U. Katlaps, G. Sebris, A. Pinkens, A. Veckāgane, D. Karols, O. Solovjovs, 

A. Stūrmanis 

U. Katlaps ziņo par lēmuma projektu. 

A. Pinkens norāda, ka nav korekti neminēt finansiālo slogu, kuru uzņemamies ar 

sadarbības līguma noslēgšanu. 

U. Katlaps pauž pieņēmumu, ka preambulas daļā tas varētu būt minēts. Norāda, ka 

lēmumā šobrīd netiek lemts par finanšu līdzekļu piesaisti. 

A. Pinkens jautā, kāda ir finanšu ietekme? 

U. Katlaps atbild, ka apdrošināšanas izmaksām orientējošā summa varētu būt ap 

3 000,00 EUR gadā.  

A. Pinkens izsaka priekšlikumu preambulā ierakstīt informāciju par finanšu 

saistībām, kuras tiek paredzētas.  

U. Katlaps precizē, vai vēlme ir preambulas daļu papildināt ar iespējamo 3 000,00 

EUR finansējuma saistību un par to, ka nepieciešamības gadījumā varētu tikt Informācijas 

tehnoloģiju nodaļā papildu darbinieku slodze. 

A. Pinkens  apstiprina –  jā, finanšu ietekmi uz pašvaldības budžetu. 

 

      A. Astrātovs aicina balsot par priekšlikumu – papildināt lēmuma projekta 

preambulu: paredzamās finanšu saistības 2022. gadā, noslēdzot sadarbības līgumu, ir ap 



3000,00 EUR, kas paredzētas datortehnikas apdrošināšanas izdevumu segšanai. Nākotnes 

paredzamie izdevumi, sākot ar 2023. gadu, būtu saistāmi ar datortehnikas apkalpošanas 

un apdrošināšanas izdevumiem, tajā skaitā ar iespējamo IT nodaļas darbinieku amatu 

vietu palielināšanu. 

 

"par"    

15 (Andis Astrātovs, Ilva Norenberga, Juzefa Kļava, 

Andis Āboliņš, Ainis Stūrmanis, Oļegs Solovjovs, 

Dainis Karols, Gaidis Bērziņš, Almants Kalniņš, Andra 

Grīvāne, Kalvis Kalniņš, Lauris Pīlēģis, Aldis Pinkens, 

Māris Rozenbergs, Edgars Zelderis) 

  

Par priekšlikumu balso:     "pret" -  
1 (Eva Kārkliņa) 

"atturas" -  1 (Gundars Sebris) 

DOME NOLEMJ 

priekšlikums tiek atbalstīts. 

A. Astrātovs aicina balsot par lēmuma projektu kopumā. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, 

Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis, Edgars Zelderis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.271 “Par sadarbības līguma slēgšanu specifiskā atbalsta mērķa 

"Atveseļošanas pasākumi izglītības un pētniecības nozarē” 13.1.2.2. pasākuma “Izglītības 

iestāžu digitalizācija” projektu iesniegumu atlases pirmās kārtas projekta īstenošanā”. 

Lēmums pievienots protokolam.  

3.§ 

Par projektu “Talsu Galvenās bibliotēkas teritorijas labiekārtošana, Brīvības ielā 17A, 

Talsos, 2. kārta” 

A. Astrātovs, J. Skujeniece, J. Kļava, E.Zelderis, L.Pīlēģis, I.Krēķe, A. Pinkens, 

A. Veckāgane, D. Karols 

J. Skujeniece ziņo par lēmuma projektu. 

J. Kļava rosina, papildināt lēmuma projekta lemjošās daļas 1. un 2. punktu,  pirms 

summas minot vārdu “līdz”. Aicina uzskatīt tos par tehniskiem labojumiem. 

Deputātiem iebildumu nav. 

Notiek diskusija. Priekšlikumu nav.  

L. Pīlēģis vērš uzmanību, ka uzņēmumam dotajā brīdī, no publiski pieejamās 

informācijas ir nodokļu parāds. Jautā, vai Iepirkuma komisijas lēmuma pieņemšanas brīdī 

uzņēmumam ir bijis nodokļu parāds? 

J. Skujeniece atbild, ka ir saņemta Iepirkumu komisijas informāciju, ka uz lēmuma 

pieņemšanas brīdi, piešķirot uzņēmējam būvniecības tiesības, nav bijis nodokļu parāds.  



A. Pinkens pauž viedokli, ka nevar atbalstīt šāda veida dalību projektos un šāda 

veida budžeta izpildes gaitu. 

D. Karols aicina atbalstīt. 

 

A. Astrātovs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

11 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Almants 

Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Lauris 

Pīlēģis, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis)  

"pret" -  3 (Andra Grīvāne, Aldis Pinkens, Māris Rozenbergs) 

"atturas" -  3 (Kalvis Kalniņš, Ilva Norenberga, Edgars Zelderis) 

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.272 “Par projektu “Talsu Galvenās bibliotēkas teritorijas labiekārtošana, 

Brīvības ielā 17A, Talsos, 2. kārta””. Lēmums pievienots protokolam. 

Plkst.12.33 A. Astrātovs izsludina sēdes pārtraukumu. 

Plkst.13.37 tiek atsākta domes sēde. 

Plkst.13.37 sēdei nav pievienojušies deputāti: E. Zelderis, A. Pinkens, M. Rozenbergs, 

A. Grīvāne. 

 

4.§ 

Par projektu “Talsu Valsts ģimnāzijas parka teritorijas labiekārtošana vēstures izziņai 

un izglītības apguves dažādošanai” 

A. Astrātovs, J. Skujeniece, L. Pīlēģis, A. Pinkens, E. Zelderis, D. Karols, I. Krēķe, 

G. Sebris, A. Stūrmanis 

J. Skujeniece ziņo par lēmuma projektu. 

Plkst.13.39 ienāk E. Zelderis. 

Plkst.13.40 ienāk A. Pinkens, M. Rozenbergs. 

Plkst.13.43 ienāk A. Grīvāne. 

Notiek diskusija. Priekšlikumi nav. 

                A. Pinkens aicina nosūtīt projekta pieteikumu. 

                J. Skujeniece apņemas to nosūtīt. 

                D. Karols aicina atbalstīt. 

 

A. Astrātovs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

10 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Almants 

Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis)  

"pret" -  3 (Andra Grīvāne, Aldis Pinkens, Māris Rozenbergs) 

"atturas" -  
4 (Kalvis Kalniņš, Ilva Norenberga, Lauris Pīlēģis, Edgars 

Zelderis) 

 

 

 



DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.273 “Par projektu “Talsu Valsts ģimnāzijas parka teritorijas 

labiekārtošana vēstures izziņai un izglītības apguves dažādošanai”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

E. Zelderis pamato savu balsojumu. 

A. Pinkens pamato savu balsojumu. 

D. Karols pamato savu balsojumu. 

O. Solovjovs pamato savu balsojumu. 

A. Stūrmanis pamato savu balsojumu. Uzsver, ka deputātiem būtu daudz vieglāk 

pieņemt lēmumu, ja pie lēmuma projekta būtu pievienoti dokumenti.  

  

 

5.§ 

Par investīciju projektu “Valdemārpils vidusskolas sporta laukuma pārbūve” 

A. Astrātovs, J. Skujeniece, I. Norenberga, A. Pinkens, I. Jansone, A. Dimante, 

L. Pīlēģis, U. Katlaps, E. Zelderis, A. Kalniņš, A. Stūrmanis 

            J. Skujeniece ziņo par lēmuma projektu. 

A. Pinkens, atsaucoties uz lemjošajā daļā minēto – slēgt līgumu, norāda, ka būtu 

jāprecizē, kuram pilnvara tiek dota. Min, ka parasti tiek nosaukts, ka uzdodam 

izpilddirektoram vai pilnvarojam izpilddirektoru noslēgt līgumu.  

I. Jansone, atsaucoties uz Talsu novada pašvaldības nolikuma 83.punktu, 

paskaidro, ka atsevišķs pilnvarojums vairāk nav vajadzīgs, ja dome ir lēmusi par šādu 

līgumu slēgšanu. 

A.Pinkens rosina to norādīt lēmuma projekta pamatojuma daļā. 

Notiek diskusija. 

    Plkst.15.04 iziet I. Norenberga, atgriežas plkst.15.12. 

    Plkst.15.15 iziet G. Bērziņš, atgriežas plkst.15.18. 

A. Pinkens jautā, vai pēc sēdes var iegūt būvspeciālista atzinumu [par 

sadārdzinājumu]. Aicina turpmāk tos iedot pirms lēmuma pieņemšanas. 

A. Astrātovs – jā. 

Notiek diskusija. 

A. Astrātovs lūdz lēmumu atbalstīt. 

 

A. Astrātovs aicina balsot par priekšlikumu – papildināt lēmuma projekta 

preambulu  ar atsauci uz Talsu novada domes 2021.gada 1.jūlija saistošo noteikumu Nr.1 

“Talsu novada pašvaldības nolikums” 83.punktu. 

 

Par priekšlikumu balso: "par"  -  

15 (Andis Astrātovs, Andra Grīvāne, Almants 

Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Ilva Norenberga, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Kalvis Kalniņš, Lauris Pīlēģis, Edgars 

Zelderis, Aldis Pinkens, Māris Rozenbergs Ainis 

Stūrmanis) 

"pret" -   nav 

"atturas" -  2 (Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš) 



DOME NOLEMJ 

priekšlikums tiek atbalstīts 

 
A. Astrātovs aicina balsot par lēmuma projektu.  
 

 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

 

 

 

 

 

 

 

12 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis 

Bērziņš, Andra Grīvāne, Almants Kalniņš, Dainis 

Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva 

Norenberga, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, 

Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  2 (Aldis Pinkens, Māris Rozenbergs) 

"atturas" -  
3 (Kalvis Kalniņš, Lauris Pīlēģis, Edgars 

Zelderis) 

  

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.274 “Par investīciju projektu “Valdemārpils vidusskolas sporta laukuma 

pārbūve””. Lēmums pievienots protokolam. 

L. Pīlēģis pamato savu balsojumu. 

O. Solovjovs pamato savu balsojumu. 

E. Zelderis pamato savu balsojumu. 

A. Pinkens pamato savu balsojumu. 

 

            A. Astrātovs plkst.15.22 izsludina dome sēdes pārtraukumu. 

            Plkst. 15.36 tiek atsākta domes sēde. 

 

A. Astrātovs saprotot, ka domes darba kārtības apjoms pārsniedz šīs dienas iespējas, 

izsaka priekšlikumu, izskatīt pirmos 14. darba kārtības jautājumus,  24. darba kārtības 

jautājumu “Par granulu apkures katla ierīkošanu Talsu ielā 7, Dundagā, Dundagas pagastā, 

Talsu novadā” un 33. darba kārtības jautājumu “Par ielu tirdzniecību Talsu pilsētas svētkos, 

Talsu novada muzeja rīkotajā senlietu tirgū 2022. gada 2. jūlijā”. Rosina pēc šo jautājumu 

izskatīšanas ņemt domes sēdes pārtraukumu un atsākt domes sēdi 04.07.2022. plkst. 9.00.  

E. Zelderis izsaka priekšlikumu rīkot domes sēdes turpinājumu attālināti. 

A. Astrātovs lūdz I. Jansonei izvērtēt, vai deputāti var ar balsojumu noteikt, ka domes 

sēdē pēc pārtraukuma atsāksies attālinātā Zoom režīmā. 

            A. Pinkens norāda, ka 14. darba kārtības jautājums “Par zaudējumu atlīdzības darījumu 

noslēgšanas piedāvājumu” noteikti nebūs piecu minūšu lēmums. 

A. Astrātovs precizē priekšlikumu –   izskatīt pirmos 13. darba kārtības jautājumus,  24. 

darba kārtības jautājumu “Par granulu apkures katla ierīkošanu Talsu ielā 7, Dundagā, 

Dundagas pagastā, Talsu novadā” un 33. darba kārtības jautājumu “Par ielu tirdzniecību Talsu 

pilsētas svētkos, Talsu novada muzeja rīkotajā senlietu tirgū 2022. gada 2. jūlijā”. 

 

 

 

 

 

 



6.§ 

Par investīciju projektu “Talsu tirgus ēkas atjaunošana” 

A. Astrātovs, J. Skujeniece, A. Pinkens, L. Pīlēģis, M. Rozenbergs, I. Krēķe, J. Kļava 

 

J. Skujeniece ziņo par lēmuma projektu.  

           A. Pinkens, norādot uz lēmuma projekta preambulā minēto atsauci uz Finanšu komitejas 

2022. gada 21. jūnija lēmumu, jautā, vai šis lēmums ir skatīts Finanšu komitejā? 

           J. Skujeniece aicina redakcionāli izlabot, to noņemot nost. 

            Deputātiem iebildumu nav. 

J. Kļava lūdz viņas teikto fiksēt protokolā – tuvākajā domes sēdē saprioritarizēt, 

saaranžēt objektus, kas nav iekļauti 2022.gada budžetā. 

Notiek diskusija. Priekšlikumu nav. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, 

Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Lauris Pīlēģis, 

Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis, Edgars 

Zelderis) 

"pret" -  2 (Aldis Pinkens, Māris Rozenbergs) 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.275 “Par investīciju projektu “Talsu tirgus ēkas atjaunošana”. Lēmums 

pievienots protokolam. 

 

7.§ 

Par aizņēmuma ņemšanu prioritārā investīciju projektā “Talsu tirgus ēkas 

atjaunošana” 

A. Astrātovs, A. Veckāgane 

 

A. Veckāgane ziņo par lēmuma projektu.  

 

A. Astrātovs aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, 

Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Lauris 

Pīlēģis, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis, 

Edgars Zelderis) 

"pret" -  2 (Aldis Pinkens, Māris Rozenbergs) 

"atturas" -  nav 

  

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.276 “Par aizņēmuma ņemšanu prioritārā investīciju projektā “Talsu tirgus 

ēkas atjaunošana”. Lēmums pievienots protokolam. 



 

8.§ 

Par piedalīšanos ELFLA projektu konkursā ar projektu “Skeitparka modernizācija un 

paplašināšana ar jaunu konstrukciju uzstādīšanu Rojas stadiona teritorijā”. 

A. Astrātovs, A. Indriksons, E. Zelderis, J. Skujeniece, A. Pinkens 

 

A. Indriksons ziņo par lēmuma projektu. 

Notiek diskusija. Priekšlikumu nav. 

 

A. Astrātovs aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, 

Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis, Edgars Zelderis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.277 “Par piedalīšanos ELFLA projektu konkursā ar projektu “Skeitparka 

modernizācija un paplašināšana ar jaunu konstrukciju uzstādīšanu Rojas stadiona teritorijā”. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

9.§ 

Par izmaksu pieaugumu projektā Nr. 9.3.1.1/19/I/038 “Sociālo pakalpojumu 

infrastruktūras attīstība deinstitucionalizācijas plāna īstenošanai Talsu novadā” 

A. Astrātovs, A. Dimante, A. Pinkens, G. Bērziņš 

 

                       A. Dimante ziņo par lēmuma projektu. 

 

            Notiek diskusija. Priekšlikumu nav. 

           Plkst.16.22 iziet E. Zelderis. 

 

           G. Bērziņš informē, ka balsojumā nepiedalīsies. 

        A. Astrātovs aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Andra Grīvāne, 

Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Gaidis Bērziņš - Nepiedalās balsojumā) 



  

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.278 “Par izmaksu pieaugumu projektā Nr. 9.3.1.1/19/I/038 “Sociālo 

pakalpojumu infrastruktūras attīstība deinstitucionalizācijas plāna īstenošanai Talsu novadā”. 

Lēmums pievienots protokolam. 

10.§ 

Par Talsu novada Attīstības programmas 2022.-2028. gadam Investīciju plāna 2022. – 

2024. gadam grozījumiem 

A. Astrātovs, J. Skujeniece, J. Kļava, A. Pinkens 

 

          J. Skujeniece ziņo par lēmuma projektu.  

 

          Notiek diskusija.  

          Plkst.16.29 ienāk E. Zelderis. 

 

A. Pinkens, atsaucoties uz lēmuma projekta lemjošās daļas 1.punktā minēto – 

“Precizēt [..] Nr.76 “Talsu Valsts ģimnāzijas parka teritorijas labiekārtošana vēstures 

izziņai un izglītības apguves dažādošanai” izsakot tos jaunā redakcijā (1.pielikums)”, 

norāda, ka Investīciju plānā 2022. – 2024. gadam šāds punkts nav, ka Investīciju plānā ir 

nosaukums  “Lāčplēša Kara ordeņa kavalieru piemiņas vieta”. Precizē, ka tiek grozīts 

nosaukums “Lāčplēša Kara ordeņa kavalieru piemiņas vieta”. 

A. Astrātovs piekrīt, ka korekti būtu, ja lemjošās daļas pirmajā punktā pie Nr. 76 

būtu esošais Investīciju plāna projekta nosaukums – “Lāčplēša Kara ordeņa kavalieru 

piemiņas vieta. 

 

A. Astrātovs aicina balsot par priekšlikumu – papildināt lēmuma projektu ar 

summas precizējumiem investīciju objektā “Esošās būves pārbūve par dienas aprūpes 

centru deinstitucionalizācijas pasākumu īstenošanai Kārļa Mīlenbaha ielā 20, Talsos, Talsu 

novadā”,  precizējot arī lēmuma projekta pielikumu. 

 

 

Par priekšlikumu balso: "par"  -  

16 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, 

Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, 

Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis, Andra Grīvāne, Aldis 

Pinkens, Ilva Norenberga, Māris Rozenbergs) 

"pret" -  nav  

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Edgars Zelderis, Almants Kalniņš) 

 

 

DOME NOLEMJ 

priekšlikums tiek atbalstīts. 

 

 

 



A. Astrātovs aicina balsot par priekšlikumu – precizēt lēmuma projektu, 

nomainot lēmuma projekta lemjošās daļas 1. punktā 76. ierakstu Investīciju plānā 2022. – 

2024. gadam uz “Lāčplēša Kara ordeņa kavalieru piemiņas vieta”. 

 

Par priekšlikumu balso: "par"  -  

17 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, 

Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, 

Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis, Andra Grīvāne, Aldis 

Pinkens, Ilva Norenberga, Edgars Zelderis, Māris 

Rozenbergs) 

"pret" -  nav  

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

priekšlikums tiek atbalstīts. 

  

A. Astrātovs aicina balsot par lēmuma projektu kopumā. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

12 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, 

Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, 

Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  3 (Andra Grīvāne, Aldis Pinkens, Māris Rozenbergs) 

"atturas" -  2 (Ilva Norenberga, Edgars Zelderis) 

  

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.279 “Par Talsu novada Attīstības programmas 2022.-2028. gadam 

Investīciju plāna 2022. – 2024. gadam grozījumiem”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

11.§ 

Par Talsu novada domes deputātu darbības apstākļu nodrošināšanas kārtību 

A. Astrātovs, I. Jansone, A. Pinkens, I. Krēķe, E. Zelderis, I. Norenberga, A. Grīvāne, 

E. Veide, D. Karols 

 

          I. Jansone ziņo par lēmuma projektu.  

          Notiek diskusija. 

          I. Norenberga jautā, vai kādam ir iebildumi, ja deputāti, savu pilnvaru realizēšanai 

nepieciešamās darba telpas pieteiktu mutiski.  

          A. Astrātovs atbild, ka viņam nav iebildumi, ja viņa var apgalvot, ka arī pamatots 

mutisks atteikums ir pieņemams. 

          I. Norenberga – jā, protams. 

          A. Astrātovs norāda, ka ir jāsaprot, ka šis priekšlikums ietver to, kad deputāts pats 

uz savu iniciatīvu sazinās ar iestādes vai struktūrvienības vadītāju, kura pārziņā ir šīs telpas. 

         I. Norenberga jautā, pie kā vērsties deputātiem, ja ir nepieciešamas telpas 

Centrālās administrācijas ēkā? 

        I. Krēķe atbild, ka pie pašvaldības sekretāres Maldas Pētersones. 



        A. Astrātovs aicina priekšlikumu atbalstīt. 

 

A. Astrātovs aicina balsot par I. Norenbergas priekšlikumu – kārtības otrajā nodaļā 

noteikt, ka Deputāts, kuram savu pilnvaru realizēšanai, nepieciešamas darbam piemērotas 

telpas, mutveidā vai rakstiski ne vēlāk kā vienu darba dienas pirms telpu ierādīšanas informē 

attiecīgās iestādes/struktūrvienības vadītāju. Svītrot: Deputāts, kuram savu pilnvaru 

realizēšanai, nepieciešamas darbam piemērotas telpas, rakstveidā ne vēlāk kā divas darba 

dienas pirms telpu ierādīšanas iesniedz Pašvaldībā iesniegumu, nosūtot to uz elektroniskā pasta 

adresi pasts@talsi.lv (parakstītu ar drošu elektronisko parakstu) vai izmantojot dokumentu 

vadības sistēmu.5.  Kārtības4.punktā paredzētajā iesniegumā norādāma sekojoša 

informācija:5.1.   telpas izmantošanas laiks (datums, laika posms);5.2.   vieta,   kur   telpa   

nepieciešama   (Pašvaldības centrālās administrācijas   vai pilsētas/pagasta pārvaldes ēkā);5.3.   

cita informācija(piemēram, telpas veids, aprīkojums u.tml.).6.  Pašvaldības centrālās 

administrācijas   Dokumentu  pārvaldības nodaļa rakstveidā informē deputātu  par  telpu  

pieejamību  vienas  darba  dienas  laikā  no  iesnieguma saņemšanas brīža, nosūtot informāciju 

uz deputāta elektronisko pastu, kas veidots pēc principa deputātavārds.uzvārds@talsi.lv. 

 

Par priekšlikumu balso: "par"  -  

15 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, 

Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Juzefa 

Kļava, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, 

Ainis Stūrmanis, Andra Grīvāne, Aldis Pinkens, Ilva 

Norenberga, Edgars Zelderis) 

"pret" -  1 (Eva Kārkliņa) 

"atturas" -  nav 

                           “nepiedalās” - 1 (Māris Rozenbergs) 

 

DOME NOLEMJ 

priekšlikums tiek atbalstīts. 

 

I. Norenberga secina, ka izslēdzot nodaļu par telpu ierādīšanu, ir nepieciešams 

labot 9. punktu, jo tajā ir atsauce uz 4. punktu. 

A. Astrātovs norāda, ka priekšlikums sistēmā tiek formulēts.  

I. Jansone papildina, kas tas pats attiecas arī uz 11.2 punktu, jo tajā arī ir atsauce 

uz 4.punktu. 

D. Karols aicina atbalstīt kārtību esošajā redakcijā. 

Plkst.17.43 iziet D. Karols, atgriežas plkst.17.50. 

 

A. Astrātovs aicina balsot par A. Pinkena priekšlikumu – izslēgt no noteikumiem III 

nodaļu “Transportlīdzekļu pakalpojumi”. 

 

Par priekšlikumu balso: "par"  -  
4 (Kalvis Kalniņš, Andra Grīvāne, Aldis Pinkens, Māris 

Rozenbergs) 

"pret" -  

9 (Eva Kārkliņa, Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis 

Bērziņš, Almants Kalniņš, Dainis Karols, Juzefa Kļava, 

Oļegs Solovjovs, Gundars Sebris) 

"atturas" -  
4 (Ilva Norenberga, Ainis Stūrmanis, Edgars Zelderis, Lauris 

Pīlēģis) 

DOME NOLEMJ 

priekšlikums netiek atbalstīts. 



A. Astrātovs aicina balsot par priekšlikumu – precizēt kārtības 9.un 11.2. punktu, 

svītrojot palīgteikumu- kurš iesniegts šīs kārtības 4.punktā noteiktajā kārtībā. 

 

Par priekšlikumu balso: "par"  -  

17 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, 

Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Juzefa 

Kļava, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, 

Ainis Stūrmanis, Andra Grīvāne, Aldis Pinkens, Ilva 

Norenberga, Eva Kārkliņa, Māris Rozenbergs, Edgars 

Zelderis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

priekšlikums tiek atbalstīts. 

A.Astrātovs aicina balsot par lēmuma projektu kopumā. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

10 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Almants 

Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  3 (Andra Grīvāne, Aldis Pinkens, Māris Rozenbergs) 

"atturas" -  
4 (Kalvis Kalniņš, Ilva Norenberga, Lauris Pīlēģis, Edgars 

Zelderis) 

  

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.280 “Par Talsu novada domes deputātu darbības apstākļu nodrošināšanas 

kārtību”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

12.§ 

Par sadarbības līgumu starp Čortkivas pilsētas pārvaldi (Ukraina) un Talsu novada 

pašvaldību (Latvija) 

A. Astrātovs, I. Fedko, I. Norenberga, I. Jansone, L. Pīlēģis, E. Zelderis, G. Bērziņš, 

A. Stūrmanis, A. Pinkens 

I. Fedko ziņo par lēmuma projektu. 

Notiek diskusija. Priekšlikumu nav. 

Plkst.17.54 iziet E. Zelderis. 

A. Astrātovs aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, Lauris 

Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, 

Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 



 

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.281 “Par Talsu novada domes deputātu darbības apstākļu nodrošināšanas 

kārtību”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

13.§ 

Par noteikumu “Talsu novada pašvaldības budžeta plānošanas, izstrādes, 

apstiprināšanas un izpildes kārtība, uzraudzība un kontrole” apstiprināšanu  

A. Astrātovs, A. Veckāgane, A. Pinkens, I. Jansone 

A. Veckāgane ziņo par lēmuma projektu. 

Plkst.17.57 ienāk E. Zelderis. 

Notiek diskusija. Priekšlikumu nav. 

A. Astrātovs aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, 

Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Lauris Pīlēģis, 

Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  2 (Aldis Pinkens, Māris Rozenbergs) 

"atturas" -  1 (Edgars Zelderis) 

  

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.282 “Par noteikumu “Talsu novada pašvaldības budžeta plānošanas, 

izstrādes, apstiprināšanas un izpildes kārtība, uzraudzība un kontrole” apstiprināšanu”. 

Lēmums pievienots protokolam. 

A. Astrātovs izsaka priekšlikumu – kā 14. darba kārtības jautājumu skatīt jautājumu 

“Par granulu apkures katla ierīkošanu Talsu ielā 7, Dundagā, Dundagas pagastā, Talsu novadā” 

un kā 15. darba kārtības jautājumu skatīt jautājumu “Par ielu tirdzniecību Talsu pilsētas svētkos, 

Talsu novada muzeja rīkotajā senlietu tirgū 2022. gada 2. jūlijā”. 

I. Jansone norāda, ka ir jānosaka nākamo darba kārtības jautājumu izskatīšanas secība. 

A. Astrātovs precizē, ka nākamie darba kārtības jautājumi secīgi novirzās uz leju. 

 

A.Astrātovs aicina balsot par priekšlikumu. 

 

Par priekšlikumu balso: "par"  -  

17 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, 

Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Juzefa 

Kļava, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, 

Ainis Stūrmanis, Andra Grīvāne, Aldis Pinkens, Ilva 

Norenberga, Eva Kārkliņa, Māris Rozenbergs, Edgars 

Zelderis) 

"pret" -  nav 

  "atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

priekšlikums tiek atbalstīts. 



 

14.§ 

Par granulu apkures katla ierīkošanu Talsu ielā 7, Dundagā, Dundagas pagastā, Talsu 

novadā 

A. Astrātovs, A.Kojro, 

A. Kojro ziņo par lēmuma projektu. 

A. Astrātovs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, 

Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis, Edgars Zelderis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

  

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.283 “Par granulu apkures katla ierīkošanu Talsu ielā 7, Dundagā, 

Dundagas pagastā, Talsu novadā”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

15.§ 

Par ielu tirdzniecību Talsu pilsētas svētkos, Talsu novada muzeja rīkotajā senlietu tirgū 

2022. gada 2. jūlijā 

A. Astrātovs, A. Veckāgane, A. Pinkens, I. Jansone 

A. Veckāgane ziņo par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, 

Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Lauris Pīlēģis, 

Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis, Edgars 

Zelderis) 

"pret" -  2 (Aldis Pinkens, Māris Rozenbergs) 

"atturas" -  1 (Andra Grīvāne) 

  

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.284 “Par ielu tirdzniecību Talsu pilsētas svētkos, Talsu novada muzeja 

rīkotajā senlietu tirgū 2022. gada 2. jūlijā”. Lēmums pievienots protokolam. 

A. Astrātovs jautā I. Jansonei, vai var izsludināt pārtraukumu domes sēdē un turpināt to  

attālinātā veidā. 

I. Jansone paskaidro, ka attiecībā par domes sēdes pārtraukšanu, šāda situācija ir 

atrunāta Talsu novada pašvaldības nolikumā. Savukārt par to, ka varētu organizēt sēdes 



turpinājumu attālināti, tas nav iespējams, jo ne Talsu novada pašvaldības nolikums, ne likums 

“Par pašvaldībām” šādu gadījumi neparedz. Norāda, ka tas, ka visa dome strādātu attālināti, 

šobrīd nav iespējams. 

 

A. Astrātovs plkst. 18.17 izsludina sēdes pārtraukumu līdz 04.07.2022. plkst.9.00. 

 

 

 

2022.gada 4. jūlijā                                                                                                            Nr. 13 

30.06.2022. domes sēdes turpinājums 

 

Sēde sasaukta plkst. 9:00 

Sēdi atklāj plkst. 9:00 

Domes sēde tiek ierakstīta video un audioformātā un  pārraidīta publiskā interneta vidē. 

 

Sēdes vadītājs: Sandra Pētersone –  domes priekšsēdētāja  

Protokolētāja: Elīna Grīnberga – Dokumentu pārvaldības nodaļas domes komiteju sēžu 

sekretāre 

 

Sēdē piedalās 15 deputāti: 

Andis Astrātovs  

Dainis Karols 

Aldis Pinkens 

Eva Kārkliņa 

Lauris Pīlēģis 

Kalvis Kalniņš 

Māris Rozenbergs 

Andra Grīvāne 

Oļegs Solovjovs 

Juzefa Kļava 

Gundars Sebris 

Andis Āboliņš 

Edgars Zelderis 

Almants Kalniņš 

Sandra Pētersone 

 

Sēdē nepiedalās 4 deputāti: 

Ieva Brūna – par attaisnotas prombūtnes iemesliem ir informējusi sēdes vadītāju 

Gaidis Bērziņš – par attaisnotas prombūtnes iemesliem ir informējis sēdes vadītāju 

Ilva Norenberga –  par attaisnotas prombūtnes iemesliem ir informējis sēdes vadītāju 

Ainis Stūrmanis – par attaisnotas prombūtnes iemesliem ir informējis sēdes vadītāju 

 

 

Sēdē piedalās Talsu novada pašvaldības Centrālās administrācijas darbinieki:  

Ieva Krēķe – Talsu novada pašvaldības izpilddirektore  

Evita Veide – izpilddirektora vietniece administratīvajos un finanšu jautājumos  

Ilva Jansone – Juridiskās nodaļas vadītāja  

Ainārs Korulis – Juridiskās nodaļas vadītāja vietnieks 



Diāna Tabulēvica – Juridiskās nodaļas vecākā juriste  

Solvita Zemīte – Kvalitātes vadības un uzraudzības nodaļas vadītāja  

Aija Lorence – Dokumentu pārvaldības nodaļas vadītāja 

Agnese Veckāgane – Finanšu un grāmatvedības nodaļas vadītāja  

Inga Romaško – Īpašumu un vides aizsardzības nodaļas vadītāja  

Aija Svarinska – Īpašumu un vides aizsardzības nodaļas Īpašumu pārvaldības daļas vides 

speciāliste  

Jolanta Skujeniece – Attīstības plānošanas un projektu vadības nodaļas vadītāja 

Aiva Dimante – Attīstības plānošanas un projektu vadības nodaļas Projektu vadības daļas 

vadītāja  

Ligita Šnore – Attīstības plānošanas un projektu vadības nodaļas Plānošanas daļas teritorijas 

plānotāja 

Inita Fedko – Sabiedrisko attiecību un mārketinga nodaļas vadītāja 

Egita Murauska – Kultūras un sporta attīstības nodaļas vadītāja  

Aivars Pekmans – Kultūras un sporta attīstības nodaļas Sporta daļas vadītājs 

Emīls Gulbis – Talsu novada būvvaldes vadītājs 

Iveta Neivarte – Talsu novada pašvaldības policijas priekšnieka vietniece 

Gita Strazdiņa – Saimnieciskā nodrošinājuma nodaļas Ēku pārvaldības daļas mājokļu 

speciāliste 

Gatis Andersons – Informācijas tehnoloģiju nodaļas vadītājs 

Jānis Kārklevalks – Informācijas tehnoloģiju nodaļas datortīkla administrators  

Jolanta Didžus – Dokumentu pārvaldības nodaļas vadītāja vietniece 

Elīna Grīnberga – Dokumentu pārvaldības nodaļas domes komiteju sēžu sekretāre 

 

Citi: 

Uldis Katlaps – Talsu novada Izglītības pārvaldes vadītājs 

Andris Kojro – Dundagas pagasta pārvaldes vadītājs 

Santa Krūmiņa – Rojas pagasta pārvaldes vadītāja 

Dace Broka – Rojas Kultūras centra kultūras pasākumu organizatore 

Linda Kleinberga – Rudes pirmskolas izglītības iestādes "Saulespuķe" vadītāja 

Santa Veide – Rojas vidusskolas direktore 

Armands Indriksons – Rojas stadiona vadītājs 

Tatjana Kirilova – Rojas sporta skolas direktore 

Anda Bajāre – Talsu novada Sporta skolas vadītāja vietniece 

Dace Zeļģe – Talsu novada Socialā dienesta vadītāja 

 

Sēdes  vadītāja S. Pētersone  informē, ka saskaņā ar Talsu novada pašvaldības nolikuma 

101. punktu domes sēde tiek ierakstīta video un audioformātā un pārraidīta kā videokonference 

publiskā interneta vidē,  un brīdina klātesošos par iegūto datu izmantošanas un apstrādes 

noteikumu ievērošanu. 

 

 

16.§ 

Par zaudējumu atlīdzības darījumu noslēgšanas piedāvājumu 

S. Pētersone, A. Korulis, A. Pinkens, J. Kļava, E. Zelderis, A. Astrātovs, L. Pīlēģis, 

G. Sebris, A. Āboliņš, D. Karols, I. Jansone 

A. Korulis ziņo par lēmuma projektu. 

A Pinkens, atsaucoties uz lēmuma projekta lemjošajā daļā 5.punktā minēto, ka ir 

jāuzdod Juridiskajai nodaļai sagatavot līgumu projektus ar trīs uzņēmējam, jautā, vai šī 



neformāli pievienoto vienošanās pie lēmuma projekta materiāliem, ir uzskatāms par 

līguma projektu. 

Plkst.9.07 sēdei pievienojas A. Grīvāne. 

A. Korulis – jā, kā arī ir pievienots potenciālais grafiks, kāds varētu izskatīties 

konkrētajam uzņēmējam. 

A. Pinkens norāda, ka līguma projektā nav minēts saistību izpildes pastiprinājums 

ar valdes locekļa galvojumiem. 

A. Korulis atbild, ka līguma projektā tas nebūs, tas būs vienpusējs līgums, ko sauc 

par vienpusēju apliecinājumu par to, ka attiecīgais valdes loceklis apņemas galvot par šo 

parādu. 

A. Pinkens norāda, ka lēmuma projektā ir rakstīts, ka vienošanās projektā tiek 

iekļauts saistību izpildes pastiprinājums ar valdes locekļa galvojumu, bet līguma projekts 

nesatur šādus datus. 

Plkst.9.10 iziet G. Sebris, atgriežas plkst.9.12. 

Plkst.9.13 iziet L. Pīlēģis, atgriežas plkst.9.17. 

A. Korulis paskaidro, ka tam arī nav jābūt, jo tas ir lēmuma projektā. Norāda, ka 

viņiem,  kā Juridiskās nodaļas darbiniekiem, ir jāiekļauj līguma projektā, tas kas ir 

paredzēts domes lēmumā. Min, ka nav vajadzīgs visu aprakstīt. 

A. Pinkens norāda, ka, ja domes lēmumā tiek iekļauts kāds nosacījums, tad būtu 

tikai normāli, ja būtu skaidrs, ko nozīmē līguma saturs 

A. Korulis apņemas to iekļaut. Atgādina, ka šis ir tikai līguma projekts, līguma 

iespējamais variants. 

A. Pinkens norāda, ka domei ir jāredz gala versija pirms viņu ļaut parakstīt 

izpilddirektorei. 

E. Zelderis aicina jautājumu izņemt no dienas kārtības un skatīt to slēgtajā daļā 

nākošajā domes sēdē. 

Aicina izskaidrot lēmuma projekta lemjošās daļas pirmā un otrā punkta domu. 

A. Korulis paskaidro, ka lai konkrēti būtu līguma priekšmets, līguma priekšmetā 

tiktu fiksēta summa. 

E. Zelderis min, ka agrāk ir lēmuši par zaudējumiem, konstatējot, ka ir nodarīti 

zaudējumi. Jautā, vai varam lemt par to, ka uzņēmumam mums ir jāatlīdzina? Norāda, ka  

domes lēmumam nav sprieduma spēks. Iesaka šo koriģēt. Aicina šādu lēmumu nepieņemt. 

Norāda, ka pārkāpjam savas pilnvaras, jo šie punkti nav vispār izpildāmi. Min, ka varam 

ar lēmumu konstatēt tikai to ka ir zaudējumi, jo nevaram viņiem uzlikt ka ir jāatlīdzina.  

A. Korulis paskaidro, ka šīs domes lēmums jau nav administratīvs akts. 

              E. Zelderis jautā, tad kāpēc tas tiek rakstīts? 

A. Korulis atbild, lai slēgtu vienošanos, mēs no savas puses noformulējam 

piedāvājumu -  mēs konstatējam zaudējumus. 

             E. Zelderis iebilst, ka tas nav konstatējums. Norāda, ka tad tas ir jāpārformulē, jo 

ar šo lēmumu  tiek uzlikts pienākums.  

A. Korulis aicina piedāvāt priekšlikumu – konstatēt. 

            E. Zelderis iebilst, ka viņš neko nepiedāvās. Aicina jautājumu ņemt nost, jo 

lēmums ir nepilnīgs. 

E. Zelderis, atsaucoties uz lēmuma projekta 6. punktā minēto – pilnvarot Talsu 

novada pašvaldības izpilddirektori Ievu Krēķi parakstīt visus līgumus ar SIA “SAN B”, 

SIA “Talsu BIO-ENERĢIJA” un SIA “Talsu spriegums” par labprātīgu zaudējumu 

atlīdzināšanu un visus galvojuma līgumus ar attiecīgo komercsabiedrību valdes locekļiem. 

Jautā, kas tie ir par galvojuma līgumiem? 

A. Korulis piekrīt, ka tie nebūs divpusēja galvojuma līgumi, ka tie būs vienpusēji 

galvojuma līgumi. Aicina redakcionāli svītrot punkta beigu daļu.  

E. Zelderis jautā, kāds ir termiņš, kādā ir paredzēts noslēgt šīs vienošanās? 



A. Korulis paskaidro, ka nebūtu ieteicams konkrēti pateikt termiņu, līdz kuram šie 

līgumi ir jānoslēdz.  

E. Zelderis rosina minēt konkrētu datumu.  

Jautā, kāpēc līgums netiek apstiprināts ar domes lēmumu? 

A. Korulis norāda, ka, ja ir tāds priekšlikums, tad to var darīt. 

E. Zelderis norāda, ka pievienotā versija jau var arī nebūt tāda, kāda tā ir, ka 

iespējams, tā tiks koriģēta, sarunu rezultātā utt. 

A. Korulis norāda, ka līguma būtiskās sastāvdaļas netiks mainītas, bet par blakus 

noteikumiem, protams, ka var vienoties ar attiecīgiem uzņēmējiem. 

A. Pinkens norāda, ka Talsu novada pašvaldības nolikuma 86.punktā  ir rakstīts ka 

izpilddirektors ir tiesīgs slēgt līgumus līdz 100 000 EUR. Jautā,  kāpēc šāds līgums ir 

jāskata domē, kāpēc izpilddirektors nevar sagatavot, parakstīt, izpildīt?  

A. Korulis paskaidro, ka to varētu darīt izpilddirektors, arī ārpustiesas kārtā 

vienoties. Min, ka vienīgais ir tas, ka šī nauda ir saistīta ar pašvaldības budžetu. Līdz ar to 

ir saistības pret CFLA un šīs saistības ir atsevišķas trīs vienošanās, kuru termiņš nav 

noteikts. Par cik tas ir saistīts ar budžetu un par pašvaldības iespējām atmaksāt šos 

zaudējumus valsts budžetā, līdz ar to tas ir arī domes jautājums.  

A. Pinkens neizprot A. Koruļa pamatojumu. Norāda, ka viss ir saistīts ar 

pašvaldības budžetu, arī pašvaldības nolikumā ierakstītās izpilddirektora tiesības slēgt 

jebkādu līgumu līdz 100 000 EUR, neko nevienam neprasot, tāpēc piešķiram šo 

kompetenci.  

 

A. Pinkens informē, ka sistēmā ir iesniedzis divus priekšlikumus.  

 

Pirmais A. Pinkena priekšlikums – izteikt lēmumprojekta 5.punktu sekojošā 

redakcijā: 5.Uzdot Talsu novada pašvaldības Centrālās administrācijas Juridiskajai 

nodaļai sagatavot līgumprojektus ar SIA “SAN B”, SIA “Talsu BIO-ENERĢIJA” un SIA 

“Talsu spriegums” atbilstoši lēmumā no 1. līdz 3. punktā norādītajam un SIA “SAN B ”, 

SIA “Talsu BIO-ENERĢIJA ” un SIA “Talsu spriegums” valdes locekļu galvojumu 

projektus. Iesniegt sagatavotos līguma projektus apstiprināšanai jūlija domes sēdē. 

Pamato savu priekšlikumu – sagatavot vienošanās projektu, galvojuma līgumu, 

konkrēta satura dokumentu, kas tiek iesniegts domē jūlija sēdē apstiprināšanā. 

 

 

Otrs A. Pinkena priekšlikums – izslēgt lēmuma projekta 6.punktu. 

Pamato savu priekšlikumu – izpilddirektoram jau ir kompetence parakstīt šādu 

līgumu, līdz ar ko atsevišķš domes lēmums par to nebūtu nepieciešams. 

 

A. Pinkens atgādina, ka domes lēmumā arī vienmēr uzrādām, kuram ir kontrole 

par lēmuma izpildi. Norāda, ka šajā lēmumā kontrole netiek paredzēta. 

 

L. Pīlēģis informē, ka viņa partija “Mēs - Talsiem un novadam” nepiedalīsies 

balsojumos, kas attiecas uz šo jautājumu. 

A. Pinkens informē, ka partija „Jaunā Vienotība” nepiedalīsies balsojumā par 

lēmuma projektu. 

G. Sebris informē, ka balsojumā nepiedalīsies. 

A. Āboliņš informē, ka balsojumā nepiedalīsies. 

 S. Pētersone secina, ka jautājuma izskatīšanai nav kvoruma. 

 A. Pinkens rosina balsot. 

 D. Karols norāda, ka kvorums nesanāk un nav jābalso par minēto jautājumu. 



 A. Pinkens norāda, ka sēdes darba reglaments šādas opcijas nebalso par jautājumu 

tāpēc, ka mēs te mutiski kaut ko sarunājām, īsti nav paredzēts. Aicina ķerties pie balsojuma 

organizēšanas. 

I. Jansone piekrīt viedoklim, ka balsojums ir jāveic. 

S. Pētersone aicina balsot par A. Pinkena priekšlikumu – izteikt lēmumprojekta 

5.punktu sekojošā redakcijā: 5.Uzdot Talsu novada pašvaldības Centrālās administrācijas 

Juridiskajai nodaļai sagatavot līgumprojektus ar SIA “SAN B”, SIA “Talsu BIO-

ENERĢIJA” un SIA “Talsu spriegums” atbilstoši lēmumā no 1. līdz 3. punktā norādītajam 

un SIA “SAN B ”, SIA “Talsu BIO-ENERĢIJA ” un SIA “Talsu spriegums” valdes 

locekļu galvojumu projektus. Iesniegt sagatavotos līguma projektus apstiprināšanai jūlija 

domes sēdē. 

Par priekšlikumu balso: "par"  -  6 ( Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Oļegs 

Solovjovs, Māris Rozenbergs, Aldis Pinkens) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  2 (Almants Kalniņš, Dainis Karols) 

"nepiedalās" -  7 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš - Nepiedalās balsojumā, 

Andra Grīvāne - Nepiedalās balsojumā, Kalvis Kalniņš - 

Nepiedalās balsojumā, Lauris Pīlēģis - Nepiedalās 

balsojumā, Gundars Sebris - Nepiedalās balsojumā, Edgars 

Zelderis - Nepiedalās balsojumā) 

DOME NOLEMJ 

balsojums nav noticis (nav kvoruma). 

 

S. Pētersone aicina balsot par A. Pinkena priekšlikumu – Izslēgt lēmumprojekta 

6.punktu [6.Pilnvarot Talsu novada pašvaldības izpilddirektori Ievu Krēķi parakstīt visus 

līgumus ar SIA “SAN B”, SIA “Talsu BIO-ENERĢIJA” un SIA “Talsu spriegums” par 

labprātīgu zaudējumu atlīdzināšanu un visus galvojuma līgumus ar attiecīgo 

komercsabiedrību valdes locekļiem]. 

 

Par priekšlikumu balso: "par"  -  4 (Almants Kalniņš, Dainis Karols, Māris Rozenbergs, Aldis 

Pinkens) 

"pret" -  3 (Andis Astrātovs, Sandra Pētersone, Eva Kārkliņa) 

"atturas" -  2 (Juzefa Kļava, Oļegs Solovjovs) 

"nepiedalās" -  6 (Andis Āboliņš - Nepiedalās balsojumā, Andra Grīvāne - 

Nepiedalās balsojumā, Kalvis Kalniņš - Nepiedalās 

balsojumā, Lauris Pīlēģis - Nepiedalās balsojumā, Gundars 

Sebris - Nepiedalās balsojumā, Edgars Zelderis - Nepiedalās 

balsojumā) 

DOME NOLEMJ 

balsojums nav noticis (nav kvoruma). 

 



 

         S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  3 (Andis Astrātovs, Almants Kalniņš, Dainis Karols) 

"pret" -  1 (Eva Kārkliņa) 

"atturas" -  3 (Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Oļegs Solovjovs) 

"nepiedalās" -  

8 (Andis Āboliņš - Nepiedalās balsojumā, Andra Grīvāne - 

Nepiedalās balsojumā, Kalvis Kalniņš - Nepiedalās 

balsojumā, Aldis Pinkens - Nepiedalās balsojumā, Lauris 

Pīlēģis - Nepiedalās balsojumā, Māris Rozenbergs - 

Nepiedalās balsojumā, Gundars Sebris - Nepiedalās 

balsojumā, Edgars Zelderis - Nepiedalās balsojumā) 

DOME NOLEMJ  

Noraidīt lēmuma projektu (nav kvoruma) “Par zaudējumu atlīdzības darījumu noslēgšanas 

piedāvājumu”.  

E. Zelderis pamato savu balsojumu. 

 

Plkst. 10.37 S. Pētersone izsludina sēdes pārtraukumu. 

Plkst. 10.52 tiek atsākta domes sēde. 

 

17.§ 

Par finansējuma piešķiršanu 2022. gada II kārtas Talsu novada kultūras un tūrisma 

projektiem 

S.Pētersone, E. Murauska 

E. Murauska ziņo par lēmuma projektu. 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Andra Grīvāne, 

Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Edgars Zelderis - Nepiedalās balsojumā) 

 

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.285 “Par finansējuma piešķiršanu 2022. gada II kārtas Talsu novada 

kultūras un tūrisma projektiem”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

 



18.§ 

Par saistošo noteikumu “Par atbalstu sportistiem un sporta komandām” apstiprināšanu 

S. Pētersone, E. Murauska, L. Pīlēģis, G. Sebris, A. Pekmans, A. Pinkens, A.Kalniņš, 

A. Grīvāne, 

 

E. Murauska ziņo par lēmuma projektu. Informē, ka pēc Finanšu komitejas ar 

sportistiem diskutējot par esošo noteikumu redakciju, radās secinājumi, ka nepieciešami 

pāris precizējumi. 

Pirmais priekšlikums precizēt 3.3. punktu:  3.3.virslīgas komanda – sportistu grupa, 

kas vismaz 70 procentu apmērā sastāv no vismaz 16 gadu vecumu sasniegušiem sportistiem 

un kurā vismaz 70 procentiem no sportistiem dzīvesvieta reģistrēta pašvaldības 

administratīvajā teritorijā vismaz 1 gadu līdz atbalsta pieprasīšanai un, kas piedalās Latvijas 

sporta sacensību augstākajā līmenī (piemēram, virslīga, augstākā līga u.c.). 

Otrais priekšlikums – veikt redakcionālu grozījumu 2. pielikuma 4.,5.,6. punktā, 

minot par konkrētām komandām vai veterānu komandām un iegūtajām vietām, pie 

kritērijiem iekavās bija noteikts “vai vienīgajai”, pēc sportistu saņemtajiem priekšlikumiem 

vajadzētu precizēt uz “vai jebkurā”, jo sportā ir pirmā, otrā, trešā līga. Ja ņemtu pēc 

terminoloģijas “vai vienīgajā”, tad nav tāda iespēja arī sportistiem pretendēt uz šo 

finansējumu, šeit ir “vai jebkurā”. 

Trešais priekšlikums – veikt precizējumu attiecībā uz 10. punktu, kur starp kritērijiem 

9 un 10 ir novilkta strīpa, jo tas ir atsevišķi vērtējams kritērijs.  

S. Pētersone, runājot par trešo priekšlikumu, aicina to uzskatīt par redakcionālu 

priekšlikumu. 

Notiek diskusija. 

A. Pinkens jautā otrā priekšlikuma skaidrojumu. 

E. Murauska paskaidro, ka, ja būtu “jebkurā” līgā tad būtu arī pirmā, otrā, trešā 

jādefinē, kā augstākā. Bet šajā gadījumā ir virslīgas komandas, kuras ir augstākajā līmenī 

spēlējošas komandas, līdz ar to skaidrojams iekavās papildina līgas skaidrojumu, lai arī 

pārējās komandas varētu pretendēt uz šo finansējumu, iegūstot 15 līdz 20 punktus pēc 

izvērtēšanas. 

A. Pinkens norāda, ka “jebkura” tādā formulējumā ietver arī tai skaitā augstāko līgu. 

Min, ka formulējums nav korekts. 

A. Grīvāne rosina likt komandu Latvijas sporta sacensību atbilstošajā augstākajā līgā,  

atbilstoši kā tā saucas tajā sporta veidā. 

A. Pinkens - jebkura augstākā līmeņa līga, varbūt varētu risināt? 

A. Kalniņš iebilst, ka var rasties problēmas, jo, ja runājam par Talsu novada 

basketbola komandu, kā piemēru, tad viņi spēlē otrajā līgā, kas ir Latvijas mērogs. 

A. Pinkens aicina izdomāt atbilstošu formulējumu. 

Jautā pamatojumu priekšlikumā izteiktajai 3.3. punkta redakcijai – kāds ir 

pamatojums tiem 70% no sportistiem nevis cilvēku skaitā vai tamlīdzīgi? 

A. Kalniņš pamato, ka komandām kaut vai, piemēram, futbols, lai nodrošināt labu 

komandas spēli viņiem pietrūkst viens vai divi dalībnieki, kuri, pieņemsim, varētu būt no 

Kuldīgas, Saldus, Rīga utt. Min, ka simtprocentīgu dalību no vietējiem ir grūti savākt, un līdz 

ar to ir 70%.  

A. Pinkens un A. Kalniņš diskutē par 3.3. punkta redakciju. 

S. Pētersone lūdz formulēt pirmo priekšlikumu. 

E. Murauska piedāvā saglabāt esošo redakciju. Min, ka varētu formulēt “augstākajā 

citā attiecīgajā līgā”, jo visi nespēlēs augstākajā līgā.  

A. Pinkens jautā, ko paskaidro vārds “cita”? 

E. Murauska paskaidro, ka attiecīgajā, kas ir pēc tā sporta veida spēļu nozīmes līga. 

Citiem augstākā līga ir pirmā vai otrā līga, tā būs tā cita attiecīgā augstākā. 



A. Pinkens  - augstākā ir pirmā un otrā līga, tad sakām divām augstākajām. Iebilst, ka 

nevaram bezgalīgi iet uz leju. 

A. Kalniņš paskaidro, ka jebkura augstākā līgā ir Latvijas līmenis. Ja tas būtu, 

Kurzemes čempionāts, Talsu novada vai Rietumu līga, tā vairs nav augstākā. Norāda, ka 

formulējums  “vai jebkurā” nav slikts, ja zinām, ka jebkurā gadījumā runājam par augstāko.  

S. Pētersone aicina A. Grīvāni atkārtot savu priekšlikumu. 

A. Grīvāne no diskusijām saprotot, ka doma bija atbalstīt nevis komandas, kuras spēlē 

savā attiecīgā sporta veida augstākajā līgā, bet atbalstīt komandas, kuras ir sasniegušas 

visaugstāko līmeni savā sporta veidā Talsu novadā, norāda, ka formulējums nav pareizs jo ir 

sapratusi pilnīgi citādāk to izlasot. 

Atsauc savu priekšlikumu, jo ir to izteikusi citā kontekstā. 

A. Pinkens jautā, kāds ir formulējums? 

A. Kalniņš rosina formulēt “vai augstākajā līmenī spēlējošai”. 

A. Pinkens jautā, vai viennozīmīgi sapratīsim, kas, kurā brīdī ir augstākais līmenis? 

A. Kalniņš rosina – augstākajā līgā un iekavās minēt augstākajā līmenī.  

A. Pinkens norāda, ka šo noteikumu ietvarā ir divi atšķirīgi formulējumi, jo 3.3 

punkts, par augsto līmeni jau ir iedevis nosaukumu Latvijas sporta sacensību augstākais 

līmenis. 

A. Kalniņš paskaidro, ka 3.3. punkts ir attiecināms uz florbola komandu. 

E. Murauska piekrīt A. Kalniņa minētajam formulējumam, ka aiz augstākajā līgā 

varētu pievienot iekavās “vai augstākajā līmenī”, lai saprastu, ka tas ir citas augstākās līgas 

iespējamais līmenis. 

S. Pētersone nolasa 4. punkta redakciju – Iepriekšējā kalendārajā gadā komanda vai 

veterānu komanda Latvijas sporta sacensību augstākajā (vai augstākajā līmenī) līgā izcīnījusi 

1.-3.vietu 

A. Pinkens iebilst, ka “augstākais līmenis” ir tāds atvērts termins, ko katrs saprot ar 

augstāko līmeni. Aicina izskaidrot jebkuru augstāko līmeni. 

E.Murauska – jebkura cita augstākā līmeņa līga, pirmā, otrā ,trešā, Kurzemes leģions, 

Entuziastu līga. 

A. Pinkens precizē, vai tiek piedāvāts – augstākā līmeņa līga?  

E. Murauska – jā.  

S. Pētersone lūdz E. Murausku precīzi nodefinēt šo punktu. 

E. Murauska – līdzīgi kā ceturtajā, piektajā un sestajā: iepriekšējā kalendārajā gadā 

komanda vai veterānu komanda Latvijas sporta sacensību augstākajā līgā (vai augstākā 

līmeņa līgā), kas izcīnījusi 1.-3. vietu. 

S. Pēterone aicina balsot par priekšlikumu – izteikt 3.3 punktu šādā redakcijā: 

Virslīgas komanda - sportistu grupa, kas vismaz 70 procentu apmērā sastāv no vismaz 16 

gadu vecumu sasniegušiem sportistiem un kurā vismaz 70 procentiem no sportistiem 

dzīvesvieta reģistrēta pašvaldības administratīvajā teritorijā vismaz 1 gadu līdz atbalsta 

pieprasīšanai un, kas piedalās Latvijas sporta sacensību augstākajā līmenī (piemēram, 

virslīga, augstākā līga u.c.); 

Par priekšlikumu balso: "par"  -  

15 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Andra Grīvāne, 

Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Edgars Zelderis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 



DOME NOLEMJ 

priekšlikums tiek atbalstīts. 

 

S. Pētersone aicina balsot par priekšlikumu – papildināt 2. pielikuma 4. 5. un 6. 

punktu ar vārdiem (vai  augstākā līmeņa līgā ) 

Par priekšlikumu balso: "par"  -  

14 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Andra Grīvāne, 

Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Edgars Zelderis) 

 

DOME NOLEMJ 

priekšlikums tiek atbalstīts. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu kopumā. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Andra Grīvāne, 

Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Edgars Zelderis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

  

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.286 “Par saistošo noteikumu “Par atbalstu sportistiem un sporta 

komandām” apstiprināšanu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

19.§ 

Par Sabiles pamatskolas direktores Rudītes Blāzes atbrīvošanu no amata 

S. Pētersone, U. Katlaps, A. Pinkens 

U. Katlaps ziņo par lēmuma projektu. 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Andra Grīvāne, 

Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, 



Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Edgars Zelderis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.287 “Par Sabiles pamatskolas direktores Rudītes Blāzes atbrīvošanu no 

amata”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

20.§ 

Par Talsu Mākslas skolas direktores Mairas Freimanes atbrīvošanu no amata 

S. Pētersone, U. Katlaps, A.Pinkens 

U. Katlaps ziņo par lēmuma projektu. 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Andra Grīvāne, 

Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Edgars Zelderis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

 

 

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.288 “Par Talsu Mākslas skolas direktores Mairas Freimanes atbrīvošanu 

no amata”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

21.§ 

Par precizējumiem Talsu novada domes 28.04.2022. saistošajos noteikumos Nr.13 

“Interešu izglītības un pieaugušo neformālās izglītības programmu licencēšanas 

kārtība” 

S. Pētersone, U. Katlaps 

U. Katlaps ziņo par lēmuma projektu. 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu 

 



Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Andra Grīvāne, 

Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Edgars Zelderis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.289 “Par precizējumiem Talsu novada domes 28.04.2022. saistošajos 

noteikumos Nr.13 “Interešu izglītības un pieaugušo neformālās izglītības programmu 

licencēšanas kārtība”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

22.§ 

Par grozījumiem Talsu novada domes 25.11.2021. saistošajos noteikumos Nr.37 

“Kārtība, kādā tiek segti braukšanas izdevumi izglītojamajiem Talsu novadā” 

S. Pētersone, U. Katlaps 

U. Katlaps ziņo par lēmuma projektu. 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Andra Grīvāne, 

Almants Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, 

Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Edgars 

Zelderis, Kalvis Kalniņš) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.290 “Par saistošo noteikumu “Par grozījumiem Talsu novada domes 

25.11.2021. saistošajos noteikumos Nr.37 “Kārtība, kādā tiek segti braukšanas izdevumi 

izglītojamajiem Talsu novadā”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

23.§ 

Par meža zemes lietošanas kategorijas maiņu nekustamajā īpašumā “Mežāres” 

Vandzenes pagastā, Talsu novadā 

S. Pētersone, A. Svarinska 

A. Svarinska ziņo par lēmuma projektu. 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu 



 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Andra Grīvāne, 

Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Edgars Zelderis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.291 “Par meža zemes lietošanas kategorijas maiņu nekustamajā īpašumā 

“Mežāres” Vandzenes pagastā, Talsu novadā. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

24.§ 

Par grozījumu 2022.gada 26.maija lēmumā Nr.205 “Par bieži sastopamo derīgo 

izrakteņu ieguves atļaujas izsniegšanu SIA “ERDE VS” smilts – grants un smilts 

atradnei “Liepiņas 2020”” 

S. Pētersone, A. Svarinska, A. Pinkens, I. Jansone 

A. Svarinska ziņo par lēmuma projektu. 

A. Pinkens jautā, vai lēmuma projektā nav jānosaka pārsūdzības kārtība? 

I. Jansone aicina lēmuma projektu papildināt ar teikumu, ka lēmumu ir iespējams 

pārsūdzēt. 

S. Pētersone aicina papildināt lēmuma projektu ar tekstu: Lēmumu var pārsūdzēt 

viena mēneša laikā no tā spēkā stāšanās brīža Administratīvās rajona tiesas Liepājas tiesu 

namā (pasta adrese – Lielajā ielā 4, Liepājā, LV – 3401). 

Aicina to uzskatīt par redakcionālu labojumu. 

Deputātiem iebildumu nav. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Andra Grīvāne, 

Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Edgars Zelderis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.292 “Par grozījumu 2022.gada 26.maija lēmumā Nr.205 “Par bieži 

sastopamo derīgo izrakteņu ieguves atļaujas izsniegšanu SIA “ERDE VS” smilts – grants un 

smilts atradnei “Liepiņas 2020”””. Lēmums pievienots protokolam. 



 

 

25.§ 

Par lokālplānojuma nekustamajam īpašumam “Anneles” Mazirbē, Kolkas pagastā, 

Talsu novadā redakcijas nodošanu publiskajai apspriešanai. 

S. Pētersone, L. Šnore 

L. Šnore ziņo par lēmuma projektu. 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Andra Grīvāne, 

Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Edgars Zelderis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

 

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.293 “Par lokālplānojuma nekustamajam īpašumam “Anneles” Mazirbē, 

Kolkas pagastā, Talsu novadā redakcijas nodošanu publiskajai apspriešanai”. Lēmums 

pievienots protokolam. 

 

26.§ 

Par atbalsta piešķiršanu konkursa “Dari Talsu novadam” pretendentiem 

S. Pētersone, A. Astrātovs, A. Pinkens 

 

A. Astrātovs ziņo par lēmuma projektu.  

Notiek diskusija. Iebildumu vai priekšlikumu saistībā ar lēmuma projekta redakciju 

nav. 

      S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Andra Grīvāne, 

Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Edgars Zelderis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ  



Pieņemt lēmumu Nr.294 “Par atbalsta piešķiršanu konkursa “Dari Talsu novadam” 

pretendentiem”. Lēmums pievienots protokolam. 

S. Pētersone plkst.11.53 izsludina domes sēdes pārtraukumu. 

Plkst.13.03 tiek atsākta dome sēde. 

Plkst.13.03 sēdei nav pievienojies K. Kalniņš. 

 

27.§ 

Par Talsu novada Ilgtspējīgas vides attīstības komisijas nolikumu 

S. Pētersone, E. Gulbis, E. Zelderis, D. Karols, A. Pinkens, A. Astrātovs, L.Pīlēģis 

E. Gulbis ziņo par lēmuma projektu. 

E. Zelderis jautā, kad šis lēmuma projekts tika skatīts iepriekš? 

E. Gulbis atbild, ka aprīļa [14.04.2022.] Tautsaimniecības komitejā. 

E. Zelderis jautā, kāpēc to neapstiprināja? 

E. Gulbis atbild, ka bija pāris jautājumi, kas bija saistīti ar nolikumu, kas bija 

nepieciešami pilnveidot. 

E. Zelderis jautā, kas bija tie nosacījumi, kurus vajadzēja pilnveidot? 

E. Gulbis atbild, ka komisijas nosaukums, komisijas sastāvs, tas tika pilnveidots. 

Viens no punktiem, kas tika pilnveidots bija arī pie komisijas kompetenci, tā tika 

pārstrādāta. 

E. Zelderis jautā, kāds ir mērķis šim nolikumam? 

E. Gulbis atbild, ka komisijas darbības mērķis ir atbalstīt un veicināt sabiedrības 

iesaisti Talsu novada līdzsvarotas, sakārtotas un ilgtspējīgas attīstības politikas realizēšanā 

Talsu novada iedzīvotāju interesēs. Komisija pilda padomdevēja funkcijas, lai palīdzētu 

Pašvaldībai risināt jautājumus, kas saistīti ar projektu īstenošanu, vīziju, programmu 

izstrādi, kas ietekmē Talsu novada identitātes saglabāšanu. 

E. Zelderis jautā, vai tas nepārklājās ar Attīstības plānošanas un projektu vadības 

nodaļas nolikumu? 

E. Gulbis atbild, ka komisijas nepieciešamība tiek pamatota ar to, ka pašlaik 

lēmumi tiek pieņemti nelielā speciālistu lokā un lēmumi, kas pieņemti, izdiskutēti plašākā 

dažādu jomu speciālistu lokā vienmēr būs labāki, izsvērtāki.  

E. Zelderis jautā, vai komisijas sastāvā ir paredzēts Attīstības plānošanas un 

projektu vadības nodaļas darbinieks? 

E. Gulbis atbild, ka šajā nolikumā nav paredzēts.  

E. Zelderis iebilsts pret to, ka komisijai nav sasaiste ar Attīstības plānošanas un 

projektu vadības nodaļu. 

Jautā, kādā veidā tiks atrasti komisijas locekļi? 

E. Gulbis atbild, ka komisijas locekļi ir izvēlēti atbilstoši Talsu novada specifikai, 

cik ir nepieciešami no katras jomas speciālisti. 

D. Karols aicina atbalstīt nolikumu. 

A. Astrātovs aicina atbalstīt komisijas izveidi. 

E. Zelderis aicina nebalsot. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 



Par lēmumu balso: "par"  -  

12 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Andra Grīvāne, 

Almants Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, 

Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Māris Rozenbergs, 

Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  1 (Lauris Pīlēģis) 

"nepiedalās" -  1 (Edgars Zelderis) 

 

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.295 “Par Talsu novada Ilgtspējīgas vides attīstības komisijas nolikumu”. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

28.§ 

Par Talsu novada Ilgtspējīgas vides attīstības komisijas sastāvu 

S. Pētersone, E. Gulbis, E. Zelderis, A. Astrātovs, A. Pinkens, L. Pīlēģis, D. Karols, 

J. Kļava, A. Kalniņš 

 

E. Gulbis ziņo par lēmuma projektu. 

E. Zelderis jautā, kā tika izvēlēti komisijas locekļi? 

E. Gulbis atbild, ka komisijas locekļi tika izvēlēti tos individuāli uzrunājot, 

atbilstoši kritērijiem, kurus ir sastādījis viņš personīgi. 

E. Zelderis jautā, kāpēc deputāti e-pastā netika aptaujāti par kandidātiem? 

E. Gulbis atbild, ka  tas atkal bija viņa uzstādījums, jo nav vēlējies politizēt šo 

komisiju. 

E. Zelderis informē, ka arī viņam ir kandidāts komisijas sastāvam.  

S. Pētersone aicina izteikt priekšlikumu rakstiski. 

L. Pīlēģis pauž uzskatu, ka bija jāveido publiskā pieteikšanās. 

D. Karols aicina balsot par izvirzītajiem kandidātiem, kas ir minēti lēmuma 

projektā. 

[Sistēmā reģistrēts E. Zeldera priekšlikums – apstiprināt komisijā Anci Bērziņu]. 

A. Pinkens, atsaucoties uz E. Zeldera priekšlikumu, norāda, ka šobrīd nolikums 

neparedz kādu papildu. Secina, ka būtu jāaizvieto.  

Rosina jautājumu atlikt, to izdiskutējot ārpus sēdes. 

S. Pētersone izsaka priekšlikumu – pirmkārt, balsot par priekšlikumu, ja deputāti 

šo priekšlikumu atbalstīs, tad tālāk balsot par komisijas sastāvu, balsojot par katru 

komisijas locekli atsevišķi, ņemot vērā kuru jomu Ance Bērziņa pārstāv. 

J. Kļava jautā, vai nevarēja atgriezties pie iepriekšējā jautājuma un ielikt 10 

komisijas locekļus. Rosina, ja vairākums nobalso par A. Bērziņu, tad atgriezties pie 

iepriekšējā jautājuma. 

S. Pētersone paskaidro, ka šobrīd lēmums attiecībā uz komisijas nolikumu ir 

pieņēmuts, un komisijas locekļu skaits ir jau ar lēmumu nolikumā apstiprināts. 

S. Pētersone aicina balsot par E. Zeldera priekšlikumu –  apstiprināt komisijā 

Anci Bērziņu 



Par priekšlikumu balso: "par"  -  

7 (Andra Grīvāne, Lauris Pīlēģis, Aldis Pinkens, Māris 

Rozenbergs, Juzefa Kļava, Edgars Zelderis, Oļegs 

Solovjovs) 

"pret" -  1 (Sandra Pētersone) 

"atturas" -  
6 (Gundars Sebris, Almants Kalniņš, Eva Kārkliņa, Andis 

Āboliņš, Andis Astrātovs, Dainis Karols) 

DOME NOLEMJ 

priekšlikums netiek atbalstīts. 

 

 

          S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Almants Kalniņš, Dainis 

Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, 

Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  3 (Andra Grīvāne, Aldis Pinkens, Māris Rozenbergs) 

"nepiedalās" -  
2 (Lauris Pīlēģis - Nepiedalās balsojumā, Edgars Zelderis - 

Nepiedalās balsojumā) 

 

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.296 “Par Talsu novada Ilgtspējīgas vides attīstības komisijas sastāvu”. 

Lēmums pievienots protokolam. 

E. Zelderis pamato savu balsojumu. 

A. Kalniņš pamato savu balsojumu. 

 

 

 

 

29.§ 

Par SIA “Atkritumu apsaimniekošanas sabiedrības “PIEJŪRA”” daļu pirkšanas 

atcelšanu 

S. Pētersone, S. Zemīte 

S. Zemīte ziņo par lēmuma projektu. 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Andra Grīvāne, Almants 

Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Sandra 

Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, 

Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs) 



"pret" -  nav 

"atturas" -  1 (Edgars Zelderis) 

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.297 “Par SIA “Atkritumu apsaimniekošanas sabiedrības “PIEJŪRA”” 

daļu pirkšanas atcelšanu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

 

30.§ 

Par būvju īpašuma Miera ielā 8, Valdemārpilī, Talsu novadā, pirmpirkuma tiesībām 

S. Pētersone, I. Jansone 

I. Jansone ziņo par lēmuma projektu. 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Andra Grīvāne, 

Almants Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, 

Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Edgars Zelderis - Nepiedalās balsojumā) 

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.298 “Par būvju īpašuma Miera ielā 8, Valdemārpilī, Talsu novadā, 

pirmpirkuma tiesībām”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

31.§ 

Par Talsu novada domes 2022.gada 28.aprīļa lēmuma Nr.174 “Par zemes vienības 

“Spāres Muiža”, Spārē, Ģibuļu pagastā, Talsu novadā, daļas nodošanu nomā un nomas 

izsoles noteikumu apstiprināšanu” atcelšanu 

S. Pētersone, I. Jansone 

I. Jansone ziņo par lēmuma projektu. 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Andra Grīvāne, 

Almants Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, 

Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs) 



"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Edgars Zelderis - Nepiedalās balsojumā) 

 

 

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.299 “Par Talsu novada domes 2022.gada 28.aprīļa lēmuma Nr.174 “Par 

zemes vienības “Spāres Muiža”, Spārē, Ģibuļu pagastā, Talsu novadā, daļas nodošanu nomā un 

nomas izsoles noteikumu apstiprināšanu” atcelšanu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

32.§ 

Par ielu tirdzniecību Dižmāras gadatirgū 

S. Pētersone, A. Veckāgane, A. Pinkens, I. Jansone 

A. Veckāgane ziņo par lēmuma projektu. 

Plkst.14.33 iziet A. Āboliņš. 

A. Pinkens aicina nelaist jautājums par ielu tirdzniecību, ko organizē pašvaldības 

iestāde uz domes sēdi. 

I. Jansone pauž cerību, ka nākošajā domes sēdē būs jaunie saistošie noteikumi. 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

12 (Andis Astrātovs, Andra Grīvāne, Almants Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Sandra 

Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, 

Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Edgars Zelderis - Nepiedalās balsojumā) 

 

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.300 “Par ielu tirdzniecību Dižmāras gadatirgū”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

33.§ 

Par atļauju Evai Kārkliņai savienot amatus 

S. Pētersone, I. Jansone 

I. Jansone ziņo par lēmuma projektu. 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 



Par lēmumu balso: "par"  -  

12 (Andis Astrātovs, Andra Grīvāne, Almants Kalniņš, 

Dainis Karols, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Aldis 

Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, 

Oļegs Solovjovs, Edgars Zelderis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Eva Kārkliņa - Nepiedalās balsojumā) 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 301 "Par atļauju Evai Kārkliņai 

savienot amatus" 

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.301 “Par atļauju Evai Kārkliņai savienot amatus”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

 

34.§ 

Par Rudes pirmsskolas izglītības iestādes “Saulespuķe” telpu nomas maksu diennakts 

nometņu organizēšanai 

S. Pētersone, L. Kleinberga 

L. Kleinberga ziņo par lēmuma projektu. 

Plkst.14.40 atgriežas A. Āboliņš. 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Andra Grīvāne, 

Almants Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, 

Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Edgars 

Zelderis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.302 “Par Rudes pirmsskolas izglītības iestādes “Saulespuķe” telpu nomas 

maksu diennakts nometņu organizēšanai”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

35.§ 

Par Kolkas pamatskolas telpu nomas maksu 

S. Pētersone, A. Veckāgane, A.Pinkens 

A. Veckāgane ziņo par lēmuma projektu. 

Notiek diskusija. Priekšlikumu nav. 



S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Andra Grīvāne, 

Almants Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, 

Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Edgars 

Zelderis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.303 “Par Kolkas pamatskolas telpu nomas maksu”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

 

36.§ 

Par dalības maksu Rojas Sporta skolas organizētajā burāšanas regatē 

S. Pētersone, T. Kirolova 

T. Kirilova ziņo par lēmuma projektu. 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Andra Grīvāne, 

Almants Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, 

Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Edgars 

Zelderis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.304 “Par dalības maksu Rojas Sporta skolas organizētajā burāšanas 

regatē”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

37.§ 

Par dalības maksu Talsu novada Sporta skolas nometnēs 2022. gadā 

S. Pētersone, A. Bajāre 

A. Bajāre ziņo par lēmuma projektu. Informē, ka pēc Finanšu komitejas ir veikti 

grozījumi – precizēti skaitļi audzēkņu skaitā un summā hokeja nometnei.  

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Andra Grīvāne, 

Almants Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, 

Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 



Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Edgars 

Zelderis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.305 “Par dalības maksu Talsu novada Sporta skolas nometnēs 2022. gadā”. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

38.§ 

Par atbalsta piešķiršanu Talsu novada pašvaldības valsts nozīmes pilsētbūvniecības 

pieminekļu teritorijās esošo vēsturisko ēku restaurācijai un konservācijai 

S. Pētersone, J. Skujeniece, A. Pinkens 

J. Skujeniece ziņo par lēmuma projektu.  

Notiek diskusija. Priekšlikumu nav. 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Andra Grīvāne, 

Almants Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, 

Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Edgars 

Zelderis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.306 “Par atbalsta piešķiršanu Talsu novada pašvaldības valsts nozīmes 

pilsētbūvniecības pieminekļu teritorijās esošo vēsturisko ēku restaurācijai un konservācijai”. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

39.§ 

Par finansējuma piešķiršanu Rojas vidusskolas telpas remontam no nekustamā īpašuma 

atsavināšanas rezultātā iegūtajiem finanšu līdzekļiem 

S. Pētersone, S. Krūmiņa A. Pinkens, A. Veckāgane 

S. Krūmiņa ziņo par lēmuma projektu.  

A. Pinkens, atsaucoties uz lēmuma projekta lemjošās daļas 3.punktu [3.Uzdot Talsu 

novada pašvaldības Centrālās administrācijas Finanšu un grāmatvedības nodaļai veikt izmaiņas 

Talsu novada pašvaldības 2022.gada budžetā] jautā, vai tas ir pagasta pārvaldes budžets vai 

Rojas vidusskolas budžetā? 

   S. Krūmiņa atbild, ka pagasta pārvaldes budžetā. 



S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Andra Grīvāne, 

Almants Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, 

Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Edgars 

Zelderis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.307 “Par finansējuma piešķiršanu Rojas vidusskolas telpas remontam no 

nekustamā īpašuma atsavināšanas rezultātā iegūtajiem finanšu līdzekļiem”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

40.§ 

Par nedzīvojamo telpu nomas maksu nekustamajā īpašumā Skolas ielā 8, Mērsragā, 

Mērsraga pagastā Talsu novadā 

S. Pētersone, A. Veckāgane 

 

A. Veckāgane ziņo par lēmuma projektu. Aicina tehniski precizēt 1.punktā [0,03 EUR/h (3 

centi stundā) bez PVN], iekavu pārcelt aiz centi. 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Andra Grīvāne, 

Almants Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, 

Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Edgars 

Zelderis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.308 “Par nedzīvojamo telpu nomas maksu nekustamajā īpašumā Skolas 

ielā 8, Mērsragā, Mērsraga pagastā Talsu novadā”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

41.§ 

Par nomas izsoles noteikumiem zemes vienībai ar kadastra apzīmējumu 8850 017 0090, 

Dundagas pagastā, Talsu novadā 

S. Pētersone, I. Romaško 

 

        I. Romaško ziņo par lēmuma projektu. 



               S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Andra Grīvāne, 

Almants Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, 

Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Edgars 

Zelderis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.309 “Par nomas izsoles noteikumiem zemes vienībai ar kadastra 

apzīmējumu 8850 017 0090, Dundagas pagastā, Talsu novadā”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

 

42.§ 

Par Talsu novada pašvaldības pārstāvi biedrībā “Latvijas Biatlona federācija” 

S. Pētersone, A. Lorence 

 

         A. Lorence ziņo par lēmuma projektu. 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Andra Grīvāne, 

Almants Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, 

Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Edgars 

Zelderis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

 

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.310 “Par Talsu novada pašvaldības pārstāvi biedrībā “Latvijas Biatlona 

federācija”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

43.§ 

Par atļauju Andim Astrātovam savienot amatus 

S. Pētersone, A. Lorence 

 

         A. Lorence ziņo par lēmuma projektu. 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 



 

Par lēmumu balso: "par"  -  

12 (Andis Āboliņš, Andra Grīvāne, Almants Kalniņš, Dainis 

Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Aldis 

Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, 

Oļegs Solovjovs) 

"pret" -  1 (Edgars Zelderis) 

"atturas" -  1 (Andis Astrātovs) 

 

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.311 “Par atļauju Andim Astrātovam savienot amatus”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

44.§ 

Par Talsu novada pašvaldības 2021. gada publiskā pārskata apstiprināšanu 

S. Pētersone, A. Lorence, A. Pinkens 

 

         A. Lorence ziņo par lēmuma projektu. Informē, ka sistēmā, pie apspriedes gaitas, ir 

pievienojusi informāciju par tehniskajiem labojumiem: 9.lpp. papildināts teksts ar iekavām - 

Talsu reģionālā biznesa inkubatora konsultatīvā komisija (likvidēta ar Talsu novada domes 

28.10.2021. lēmumu Nr.270). 13.lpp. papildināts teksts ar iekavām - biedrība “Talsu 

partnerība” (līdz 2021.gada 14.decembrim iepriekšējais nosaukums bija “Talsu rajona 

partnerība”); 18.lpp. biju sajaukusi tabulu numerāciju, tāpēc tālāk tekstā visām tabulām 

numerācija mainīta par vienu skaitli uz priekšu. 23.lpp. papildināts ar “sākot no 2022.gada 

1.janvāra” - 2021.gadā liela uzmanība Pašvaldības organizētajās apmācībās tika vērsta tieši uz 

darbinieku apmācību lietot jaunās programmas (LIETVARIS, GVEDIS, KADRI), kuras 

nepieciešamas ikdienas darbu izpildei, sākot no 2022.gada 1.janvāra. 23.lpp. izlabots 

ministrijas nosaukums - Vides aizsardzības un reģionālās attīstības ministrija 75.lpp. 

papildināta informācija par Laidzes pagasta pārvaldi. Visā tekstā veikti tehniski labojumi - 

punkti, komati, trūkstoši burtiņi. 

 

    Notiek diskusija. Priekšlikumu nav. 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Andra Grīvāne, 

Almants Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, 

Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Edgars Zelderis - Nepiedalās balsojumā) 

 

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.312 “Par Talsu novada pašvaldības 2021. gada publiskā pārskata 

apstiprināšanu”. Lēmums pievienots protokolam. 



 

45.§ 

Par Talsu novada pašvaldības izpilddirektoru vietnieku paraksta tiesībām 

S. Pētersone, I. Jansone, I. Krēķe, A. Pinkens, E. Veide, O. Solovjovs 

 

I. Jansone ziņo par lēmuma projektu. 

I. Krēķe informē par lēmuma nepieciešamību. Lūdz atbalstīt lēmuma projektu. 

A. Pinkens jautā, kāpēc netiek grozīts Talsu novada pašvaldības nolikums un 

problēma tiek risināta ar domes lēmumu?  

            I. Jansone paskaidro, ka var to darīt gan papildinot Talsu novada pašvaldības 

nolikumu, gan arī ar domes lēmumu. 

A. Pinkens norāda, ka tiek noteiktas universālas paraksta tiesības, un tad tiek 

iegūtas trīs amatpersonas, hierarhiski dažādas, bet kuras visas var darīt vienu un to pašu 

lietu. Jautā, vai tas ir atbilstoši, jo netiek noteiktas jomas, bet tiek noteiktas universālas 

tiesības? 

I. Jansone paskaidro, ka jomas, kurās attiecīgais izpilddirektora vietnieks varētu 

parakstīt dokumentus, noteiks izpilddirektors, ņemot vērā to, kuri, pēc viņa ieskatiem ir 

šie dokumenti, kurus varētu parakstīt. 

A. Pinkens iebilst, ka lēmuma projektā neredzam neko, kas nosaka jomas, kuras 

katra no amatpersonām drīkstētu parakstīt.  

Plkst.15.19 iziet A. Kalniņš, atgriežas plkst.15.21. 

Atsaucoties uz lēmuma projekta lemjošās daļas 3.punktu [3.Uzdot Talsu novada 

pašvaldības izpilddirektoram līdz 2022. gada 10. jūlijam izdot rīkojumu par to, kādus 

dokumentus atbilstoši to funkcijām ir tiesības parakstīt Talsu novada pašvaldības 

izpilddirektora vietniekam administratīvajos un finanšu jautājumos un izpilddirektora 

vietniekam attīstības plānošanas un nekustamā īpašuma jautājumos] jautā, kāpēc domei 

būtu jālemj par šo jautājumu, ja izpilddirektors pēc tam ar rīkojumu to izdarīs pēc sava prāta, 

viņiem pat nezinot? Jautā, kāpēc to nevar darīt uzreiz? 

     I. Jansone atbild, ka šis lēmuma projekts ir sagatavots vadoties un ņemot par piemēru 

Tukuma novada pašvaldības domes lēmumu, kur arī ir izpilddirektora vietniekiem piešķirtas 

paraksta tiesības un tālāk ar rīkojumu izpilddirektors ir noteicis vietnieku, attiecīgi pēc viņa 

jomām, kādus dokumentus parakstīs.  

A. Pinkens jautā, vai domei nebūtu jāzina kā turpmāk tiks parakstīti dokumenti, jo to 

izpilddirektoram tiek ļauts darīt pēc sava ieskata?  

I. Jansone min, ka domes lēmumu var papildināt, norādot, ka ar šo rīkojumu ir 

jāiepazīstina arī deputāti, lai viņi būtu lietas kursā par to, kas ir tie dokumenti, kurus 

parakstījis izpilddirektora vietnieks. 

A. Pinkens norāda, ka dome dala šīs pilnvaras parakstīt. 

I. Jansone paskaidro, ka izpilddirektoram ir jāvadās arī pēc tiem dokumentiem, kas 

viņam ir saistoši un, kas ir noteikti ar normatīvo aktu spēku, tas ir Centrālās administrācijas 

nolikuma 17., 18. punkts kur ir konkrēti noteikts, kādas jomas funkcijas ir uzdots un kuras 

ir atbildībā konkrētajam izpilddirektora vietniekam. Attiecīgi arī pēc Centrālās 

administrācijas nolikuma funkciju uzskaitījumu arī būs iespējams noteikt, kuras jomas un 

kādus dokumentu attiecīgais izpilddirektora vietnieks parakstīs. 

A. Pinkens jautā, vai to nevar izpilddirektors kā iestādes vadītājs?  

E. Veide paskaidro, ka šis lēmuma projekts ir sagatavots tāpēc, lai noteiktu ārējos 

reģistros paraksta tiesības abiem vietniekiem. Lai iedzīvotājam vai uzņēmējam, saņemot 

atbildi par kaut kādu savu iesniegumu, būtu skaidrs, ka viņai – Talsu novada pašvaldības 

izpilddirektora vietniecei Evitai Veidei, ir tiesības parakstīt šādu dokumentu. 

A. Pinkens norāda, ka šajā versijā, kas tiek piedāvāta, netiek noteikts, ka Evita 

Veide ir tiesīga parakstīt dokumentus finanšu jautājumos un nav tiesību parakstīt, 

piemēram, būvniecības jautājumos vai pašvaldības policijas jautājumos. 



E.Veide atbild, ka šīs jomas ir noteiktas Centrālās administrācijas nolikumā, kurš 

ir apstiprināts ar domes lēmumu un ir publiski pieejams. 

A. Pinkens  jautā, kas traucē izpilddirektoram šo darīt bez domes lēmuma. 

I. Jansone paskaidro, ka ir vadījusies pēc informācijas, kas ir pieejama Vides 

aizsardzības un reģionālās attīstības ministrija sniegtajos dokumentu paraugos. 

A. Pinkens informē, ka šāda lēmuma projekta pieņemšanā viņi [partijas “Jaunā 

Vienotība” deputāti] nepiedalās. 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Almants Kalniņš, Dainis 

Karols, Eva Kārkliņa, Sandra Pētersone, Gundars Sebris, 

Oļegs Solovjovs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  1 (Juzefa Kļava) 

"nepiedalās" -  

5 (Andra Grīvāne - Nepiedalās balsojumā, Aldis Pinkens - 

Nepiedalās balsojumā, Lauris Pīlēģis - Nepiedalās 

balsojumā, Māris Rozenbergs - Nepiedalās balsojumā, 

Edgars Zelderis - Nepiedalās balsojumā) 

DOME NOLEMJ  

Noraidīt darba kārtības jautājumu "Par Talsu novada pašvaldības izpilddirektoru vietnieku 

paraksta tiesībām" (nav kvoruma). 

 

 

46.§ 

Par gultas vietas iznomāšanu Ukrainas civiliedzīvotāju izmitināšanai 

S. Pētersone, A. Veckāgane, J. Kļava, A. Pinkens, I. Krēķe 

 

     A.Veckāgane ziņo par lēmuma projektu. 

 

      J. Kļava pauž viedokli, ka prasītā summa ir par augstu. 

 

      Notiek diskusija. Priekšlikumu nav. 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

11 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Andra Grīvāne, 

Almants Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Sandra 

Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, 

Gundars Sebris) 

"pret" -  1 (Juzefa Kļava) 

"atturas" -  1 (Oļegs Solovjovs) 

"nepiedalās" -  1 (Edgars Zelderis - Nepiedalās balsojumā) 

 

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.313 “Par gultas vietas iznomāšanu Ukrainas civiliedzīvotāju 

izmitināšanai”. Lēmums pievienots protokolam. 



 

47.§ 

Par Rojas brīvdabas estrādes nomas maksu 

S. Pētersone, D. Broka 

               D. Broka ziņo par lēmuma projektu. 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Andra Grīvāne, 

Almants Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, 

Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Edgars 

Zelderis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.314 “Par Rojas brīvdabas estrādes nomas maksu”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

S. Pētersone plkst.15.42 izsludina sēdes pārtraukumu. 

Plkst.16.00 tiek atsākta domes sēde. 

 

 

Informatīvā daļa 

48.§ 

Domes priekšsēdētāja pārskats par veikto darbu un pieņemto lēmumu izpildes gaitu 

S. Pētersone, L. Pīlēģis, I. Krēķe, A. Pinkens 

S. Pētersone iepazīstina ar pārskatu par veikto darbu un pieņemto lēmumu izpildes 

gaitu. L. Pīlēģis uzdod jautājumus. 

A. Astrātovs iepazīstina ar pārskatu par veikto darbu un pieņemto lēmumu izpildes 

gaitu. L. Pīlēģis, A. Pinkens uzdod jautājumus. 

A. Pinkens jautā par dome sēdes darba organizāciju, vai ir apsvērta iespēja pāriet uz 

divām domes sēdēm? 

S. Pētersone atbild, ka jautājums par pāreju uz divām domes sēdēm nav apsvērts. 

Min, ka  noteikti aicinās deputātus kopā uz sarunu, kādā veidā skatām jautājumus gan 

komitejās, gan domes sēdē. 

A.Pinkens jautā, kad tas tiks darīt? 

S. Pētersone atbild, ka viņa noteikti dos ziņu, ka tas būs jūlijā. 

Plkst.16.21 iziet A. Astrātovs, atgriežas plkst.16.23. 

DOME NOLEMJ  

pieņemt informāciju zināšanai. 

 

 

 

 



Informatīvā daļa 

49.§ 

Izpilddirektora pārskats par veikto darbu un pieņemto lēmumu izpildes gaitu 

S. Pētersone, I. Krēķe, S. Zemīte, A. Pinkens, E. Veide, I. Jansone, J. Kļava, 

O. Solovjovs, J. Skujeniece, A. Astrātovs, I. Romaško, I. Fedko, D. Karols 

 

I. Krēķe iepazīstina ar pārskatu par veikto darbu un pieņemto lēmumu izpildes gaitu. 

Sniedz atbildes uz deputātu iesūtītajiem jautājumiem.  

Informē, ka augustā komitejās un domes sēde ir plānots prezentēt saistošo noteikumu 

projektu par īres maksas noteikšanu Talsu novada pašvaldībai piederošās dzīvojamās 

platībās. Notiek darbs arī pie dokumentu izstrādes, kas noteiks kārtību, kādā veidā un kādiem 

mērķiem tiks izlietota iekasētā īres maksa, arī šim dokumentam izstrādes termiņš ir paredzēts 

augusta vidus. 

Informē, ka jūlijā komitejas informatīvajā daļa tiks prezentēts pagastu, pilsētas 

pārvalžu modeli, lūdz deputātus, līdz piektdienai [08.07.2022.] atbildēt, dot savu skatījumu 

par tiem aspektiem, kurus deputāti redz pārvalžu modelī. Kādiem jābūt priekšnoteikumiem, 

prasībām, nosacījumiem, kuri būtu jānodrošina jaunajā pārvaldes modelī. 

Plkst.16.38 iziet A. Kalniņš, D. Karols, G. Sebris, atgriežas plkst.16.47. 

        A. Pinkens aicina jūlija komitejā veikt grozījumus darbinieku amatu katalogā, vērš 

uzmanību uz  amatiermākslas kolektīvu vadītāju neesamība amatu katalogā. 

            Plkst.16.41 E. Zelderis pārtrauc dalību domes sēdē. 

I. Krēķe, runājot par darba strīdu komisiju, min, ka, ja nebūs atsaucība un darbinieki 

nebūs gatavi tajā iesaistīties, visticamāk, nāks uz domi un par to informēs. 

            A. Pinkens norāda, ka jūlija domes sēdē vēlēsies saprast nākamo soli. 

            Notiek diskusija.  

A. Pinkens, runājot par tirdzniecības vietas izveidi Kolkā, lūdz atsūtīt labāko 

iespējamo laika grafiku, ja visi iepirkumi norit bez aizķeršanās, kad beidzas projektēšana, 

kad var sākties būvniecība, cik mēneši būvniecībai būs nepieciešami. 

I. Krēķe min, ka uz iesūtīto jautājumu par pieturām šajā domes sēdē atbilde netiks 

sniegta, jo izvērtējums sistēmā nav atrodams. 

L. Pīlēģis vērš uzmanību, ka tad, kad tika lemts par skolēnu pārvadājumiem tika 

solīts, ka tiks savestas kārtībā šīs pieturas. Min, ka pēc viņa rīcībā esošās informācijas reāli 

darbi nav veikti. Norāda, ka šīs lietas ir jāsaved kārtībā. Min, ka nākamajā domes sēdē grib 

dzirdēt risinājumu un cik ilgā laikā tas tiks realizēts. 

A. Pinkens atgādina, ka [03.07.2022.] ir lūdzis atsūtīt informāciju par projektu 

“Valdemārpils vidusskolas sporta laukuma pārbūve”. 

I. Krēķe apņemas šo informāciju līdz trešdienai sagatavot un nosūtīt. 

 

I. Fedko lūdz deputātu viedoklis, kā varētu tikt līdz vienam, jaunajam Talsu novadam 

atbilstošākajam ģerboņa metam. Informē, ka kopumā šobrīd ir pieci ģerboņa meti. 

S. Pētersone rosina  uztaisīt deputātu aptauju un tad saprast, kāds ir rezultāts, informēt 

deputātus un nonākt pie tā varianta, kur mēs ejam uz priekšu. 

 

A. Astrātovs jautā deputātiem, vai viņiem nav iebildumu, ja 16.augustā tiktu sarīkota 

apvienotā Tautsaimniecības un Finanšu komiteja par kapitālsabiedrību pusgada atskaitēm. 

Lūdz līdz šīs nedēļas beigām sniegt informāciju, ja netiek vai ir kaut kādi apsvērumi, kāpēc 

būtu datums jāpārceļ. 

A. Pinkens rosina kapitālsabiedrībām sniegt atskaiti pēc vienotas formas. 

 

 

DOME NOLEMJ  

pieņemt informāciju zināšanai. 



 

 

Sēde slēgta plkst.18.36 

 

Sēdes vadītājs (paraksts*) Andis Astrātovs 

Parakstīts 11.07.2022. 

 

Sēdes vadītājs (paraksts*) Sandra Pētersone 

Parakstīts 11.07.2022. 

 

Protokolētāja (paraksts*) Elīna Grīnberga 

Parakstīts 11.07.2022. 

 

 


